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Π Ρ Α Κ Τ Ι Κ Α  

 

ΔΗΜΟΤΙΚΟΥ ΣΥΜΒΟΥΛΙΟΥ ΔΗΜΟΥ ΣΕΡΡΩΝ 

 

Σ Υ Ν Ε Δ Ρ Ι Α Σ Η  16η 

 

Της  4ης Σεπτεμβρίου 1997  

 

Ημέρα Πέμπτη  και ώρα 20.30΄ μ.μ. 

 

ΔΗΜΑΡΧΟΣ: ΒΛΑΧΟΣ ΙΩΑΝΝΗΣ 

 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ:ΝΥΚΤΟΠΑΤΗΣ ΑΝΤΩΝΙΟΣ ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ: ΚΟΒΟΥΣΟΓΛΟΥ ΔΕΣΠΟΙΝΑ 

 

ΠΑΡΟΝΤΕΣ  ΣΥΜΒΟΥΛΟΙ 

 

Κασάπης Φίλιππος (Αντιπρόεδρος Δ.Σ.), Αγγελίδης Πέτρος, Αγοραστός Βασίλειος, 

Αναστασιάδης Αντώνιος, Bαβαλέκας Ιωάννης, Γεωργούλας Γεώργιος, Γκότσης Ηλίας, 

Ζαπάρα Μαίρη, Καδής Νικόλαος, Κατιρτζόγλου Νικόλαος, Κουμπαρούδης Ιωάννης, 

Μητλιάγκας Ζήσης, Μπάρκας Αθανάσιος, Περδίκης Ζήσης, Πισώκας Βασίλειος, 

Σαντοριναίος Ευάγγελος, Σαουλίδης Στυλιανός, Σπυρόπουλος Γεώργιος, Σωτηριάδης 

Δημήτριος, Χαλκιόπουλος Λεωνίδας, Χατζηλίας Αλέξανδρος. 

      

ΑΠΟΝΤΕΣ  ΣΥΜΒΟΥΛΟΙ 

 

1) Γεωργίου Γεώργιος,  2) Κοβούσογλου Δέσποινα, 3) Στάγκος Κων/νος.                   

  

Από τους Παρέδρους των Συνοικισμών ήταν ΠΑΡΟΝΤΕΣ: 

 

1) Στοίλας Συμεών (Συνοικισμού Ξηροτόπου) 

2) Κάπης Δημήτριος (Συνοικισμού Αγ. Ιωάννη) 

 

ΑΠΟΝΤΕΣ: 

 

ΚΑΝΕΙΣ. 

 

ΘΕΜΑΤΑ ΗΜΕΡΗΣΙΑΣ ΔΙΑΤΑΞΗΣ 

 

ΘΕΜΑ  1ο: Έγκριση μελετών, Σ.Π.. κ.λ.π. Δημοτικών Έργων.              

 

ΘΕΜΑ  2ο: Έγκριση διαφόρων προμηθειών και δαπανών για την κάλυψη αναγκών των 

Υπηρεσιών του Δήμου.  

 

ΘΕΜΑ  3ο: Έγκριση έκδοσης αδειών ίδρυσης καταστημάτων υγειονομικού 

ενδιαφέροντος. 

 

ΘΕΜΑ  4ο: Έγκριση - Ενημέρωση σχετικά με τις αποφάσεις των Δημοτικών 

Επιχειρήσεων του Δήμου.                                 

1 



 

 

ΘΕΜΑ  5ο: Σύσταση φορέα διαχείρισης Αυτοκινητοδρομίου Σερρών Α.Ε.             

 

ΘΕΜΑ  6ο: Έγκριση του καταστατικού της Ελληνικής Διαδημοτικής Εταιρείας 

Χρηματοδοτήσεων (Ε.Δ.Ε.Χ.) και εξουσιοδότηση του κ. Δημάρχου για 

υπογραφή του καταστατικού.  

 

ΘΕΜΑ  7ο: Επιστροφή ποσού ως αχρεωστήτως εισπραχθέντος.  

 

ΘΕΜΑ  8ο: Συμμετοχή του Δήμου στην διημερίδα «Ευρωπαϊκές τεχνολογίες εξοπλισμός 

φυσικού αερίου».                         

 

ΘΕΜΑ  9ο: Συμμετοχή του Δήμου στις συναντήσεις Θεσσαλονίκης.   

 

ΘΕΜΑ 10ο: Συμμετοχή σε συνέδριο με θέμα: «Βιώσιμο Αστικό Περιβάλλον - Θεσμοί και 

Διαχείριση».   

 

ΘΕΜΑ 11ο: Καταβολή ιδίας συμμετοχής του Δήμου στο Πανελλαδικό Δίκτυο φορέων 

Τοπικής Αυτοδιοίκησης  για την υποστήριξη Τσιγγάνων πολιτών. 

 

ΘΕΜΑ 12ο: Παραχώρηση χώρων για τη σύσταση οικογενειακού τάφου.                       

 

ΘΕΜΑ 13ο: Αποδοχή χρηματοδοτήσεων για την εκτέλεση έργων.                                    

 

ΘΕΜΑ 14ο: Ορισμός Νηπιαγωγών και Βρεφονηπιοκόμων στα Δ.Σ. των Κρατικών 

Παιδικών και Βρεφονηπιακών Σταθμών.  

 

ΘΕΜΑ 15ο: Τροποποίηση Δ/κών Συμβουλίων Δημοτικών Επιχειρήσεων κ.λ.π. 

 

ΘΕΜΑ 16ο: Απασχόληση σπουδαστή προς πραγματοποίηση πρακτικής άσκησης στο Δήμο 

Σερρών. 

 

ΘΕΜΑ 17ο: Ανάθεση στην Δημοτική Επιχείρηση «Κέντρο Επαγγελματικής Κατάρτισης 

εργασιών σχετικών με την δημιουργία Πολιτιστικού Κέντρου και Βαλκανικού 

Λαογραφικού Μουσείου». 

 

ΘΕΜΑ 18ο: Ανάθεση στην ΔΕΠΚΑ των εργασιών συγκρότησης της Βαλκανικής 

Ορχήστρας Νέων.                                          

 

ΘΕΜΑ 19ο: Οικονομική επιχορήγηση φιλοπτώχου αδελφότητας Κυριών «Η ΕΜΕΛΕΙΑ».  

 

ΘΕΜΑ 20ο: Οικονομική επιχορήγηση Συλλόγου Γονέων και Φίλων Μαντολινάτας 

Μουσικής Σχολής Αφών Λάμπρου.  

 

ΘΕΜΑ 21ο: Έκδοση κανονιστικής απόφασης, που αφορά την ρύθμιση κυκλοφορίας στην 

πόλη των Σερρών. 
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ΘΕΜΑ 22ο: Μετονομασία οδού.                                           

                               

ΘΕΜΑ 23ο: Αναθεώρηση εσόδων ισορροπίας ελεγχόμενης στάθμευσης περιόδου Ιούλιος  

1997 - Ιούνιος 1998 κατά ποσοστό 5,5%. 

 

ΘΕΜΑ 24ο: Καταβολή αποζημίωσης  από τους Αφούς Κουλιούσκα στην 8η Σχολική 

Επιτροπή. 

  

ΘΕΜΑ 25ο: Γνωστοποίηση βούλησης του Δήμου για την εκμετάλλευση οικοπέδου.                                         

                                          

ΘΕΜΑ 26ο: Εκποίηση αγροτικής οδού και δημοτικής έκτασης.  

 

                                                  

16η  Σ Υ Ν Ε Δ Ρ Ι Α Σ Η  1997  

 

 

Κατεπείγοντα θέματα. 

 

 

 1) Συνδιάσκεψη αδελφοποιημένων πόλεων.  

 

 κ. Πρόεδρος: Για το τριήμερο 9-11 Οκτωβρίου 1997, θα πραγματοποιηθεί η 

συνδιάσκεψη αυτή, με θέμα : «Οι Δήμοι της Ευρώπης μαζί και της Μεσογείου». Κύριε 

Δήμαρχε, ποιος θα συμμετέχει, να ορίσετε.  

 κ. ΔΗΜΑΡΧΟΣ: Μπορούνε να πάνε δυο (2) άτομα και προτείνω να πάνε η κα 

Ζαπάρα και ο κ. Γεωργούλας, αν θέλουνε. Το συνέδριο θα γίνει στους Αγ. Αναργύρους στην 

Αθήνα. Αν δεν θέλει ο κ. Γεωργούλας, μπορεί να πάει όποιος άλλος θέλει. 

 

 - Εγκρίνεται να πάρει μέρος στο συνέδριο ο κ. Χατζηλίας Αλέξανδρος. 

 

 2) Συμμετοχή του Δήμου στην εταιρεία ΑΝΕΣΕΡ. 

 

 κ. Πρόεδρος: Στο δεύτερο θέμα που είναι η συμμετοχή του Δήμου στην εταιρεία 

ΑΝΕΣΕΡ, εδώ θα εισηγηθεί ο κ. Χατζηλίας.  

 κ. Χατζηλίας Αλ.: Θέλουμε να ιδρύσουμε το Μουσείο Φυσικής Ιστορίας και έπρεπε 

να έχουμε ένα μέλος από την εταιρεία ΑΝΕΣΕΡ, για να μπορούμε να συμμετέχουμε  σε 

κάποια προγράμματα.  

 

 

 -Εγκρίνεται. 

 

 κ. Πρόεδρος: Προχωράμε στα θέματα της ημερήσιας διάταξης.  

 

 

ΘΕΜΑ  1ο: Έγκριση μελετών, Σ.Π.. κ.λ.π. Δημοτικών Έργων.              
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 κ. Μητλιάγκας Ζ.: Έχω δει, ότι για το ίδιο έργο υπάρχουν 3 μελέτες, για την 

Πλατεία Φλωρίνης από 4.130.000 δρχ. Αυτό είναι το ίδιο έργο, γιατί δεν είναι ένα το 

κονδύλιο να γίνει δημοπρασία, να πάρει και ο Δήμος μια σοβαρότερη έκπτωση;  

 κ. ΔΗΜΑΡΧΟΣ:  Πρόκειται για το έργο πίσω από τα ΚΤΕΟ, εκεί όπου καθαρίσαμε 

τους όγκους χωμάτων και σκουπιδιών που υπήρχαν. Η Πλατεία Φλωρίνης είναι μέσα στον 

συνοικισμό. Μελέτη για το έργο υπάρχει. Αλλά πριν εκπονηθεί η μελέτη, ήταν η επιμονή η 

δική μου να καθαρίσει ο τόπος εκείνος. Και ο χώρος ήτανε τεράστιος, πάνω από 50-60 

στρέμματα.  

 κ. Περδίκης Ζ.:  Θα ήθελα μια απάντηση, για τις εργασίες στο Ν.Δ. αρδευτικό 

δίκτυο ποσού 4.130.000 δρχ.   

Επίσης,  4.130.000 δρχ. για αποπεράτωση εργασιών κατασκευής δρόμου στο Ν.Δ. 

αγρόκτημα. 4.130.000 δρχ. για αποπεράτωση εργασιών στο Ν.Δ. τμήμα του αγροκτήματος. 

4.130.000 δρχ. για κατασκευή υπόβασης δρόμου στο Ν.Δ. τμήμα του αγροκτήματος. 

4.130.000 δρχ. για συνέχιση εργασιών στο Ν.Δ. τμήμα του αγροκτήματος. 

4.130.000 δρχ. για κατασκευή αρδευτικού δικτύου στο Ν.Δ. τμήμα του αγροκτήματος. 

4.130.000 δρχ. για ασφαλτόστρωση δρόμου Ν.Δ. του αγροκτήματος. Τελική άθροιση 30 εκ. 

δρχ. 

 Αυτή η κατάτμηση για να γίνουν έργα με απ’  ευθείας ανάθεση, όπως δίνει το 

δικαίωμα ο νόμος, με τις  γνωστές εικονικές πιστώσεις του 1% και 2%. Ρωτώ γιατί γίνεται η 

κατάτμηση και ο Δήμος γι’ αυτού του είδους τις εργασίες, έχασε το λιγότερο 50% έκπτωση, 

που σημαίνει ότι έχασε 10 - 15 εκ. δρχ.  

 Δεύτερο ερώτημα, ποιος είναι ο εργολάβος σε όλα αυτά  τα έργα; Και επίσης, το ίδιο 

ακριβώς ερωτηματικό  και για το γήπεδο Ξηροτόπου. Τρεις (3) διαφορετικές εργολαβίες, με 

4.130.000 δρχ. η καθεμία. Φαντάζομαι  ότι θα είναι ο ίδιος ο εργολάβος.  

Όπως επίσης ο δρόμος για την Αγία Βαρβάρα που έχει 2  εργολαβίες από 4.130.000 δρχ. η 

καθεμία.  

 Κι ένα άλλο ερώτημα, για το ίδιο θέμα, η κατασκευή  ποτίστρας στον Ξηρότοπο, 

πρ/σμού 45 εκ. δρχ., από που θα χρηματοδοτηθεί;  

 κ. ΔΗΜΑΡΧΟΣ:  Έχω την άποψη, αν θέλετε να τις κρατήσουμε αυτές τις μελέτες, 

και για τους λόγους που είπατε, ότι είναι ένα έργο ενιαίο, που με την αρχική του μελέτη, 

ενετάχθη το έργο στο ΕΑΠΤΑ2, το οποίο δεν είναι επιλέξιμο και μας  το κόψανε από την 

περιφέρεια. Εγώ, συμφωνώ να κρατηθεί  και να βρούμε έναν σωστότερο τρόπο, εφόσον 

προηγουμένως ξεκαθαρίσουμε με τον υπάρχοντα εγκατεστημένο εργολάβο, ο οποίος 

πραγματικά δεν δουλεύει, ίσως λόγω του χρονοδιαγράμματος που του έχουνε δώσει.  

 κ. Δάρατζης Κ.: (Τεχνικός Σύμβουλος του Δημάρχου): Έχει γίνει μια δημοπρασία 

με το ΕΑΠΤΑ 2, προκειμένου να ολοκληρωθεί το Ν.Δ. τμήμα της πόλης των Σερρών. Αυτή 

η μελέτη έφτασε σε κάποιο σημείο. Τα λεφτά που υπήρχανε στην μελέτη, δεν έφτασαν για 

να ολοκληρωθεί η μελέτη. Ο εργολάβος είναι ο κ. Κοτζακωνσταντίνου. Είναι ένας και 

μοναδικός δρόμος μήκους  2 χιλιομέτρων. Και τα χρήματα σύμφωνα με την μελέτη που 

έκανε η Υπηρεσία, δεν φτάνουν για να ολοκληρωθεί ο δρόμος. Έτσι βγαίνουν δυο (2) 

αναθέσεις για την ολοκλήρωση  της οδοποιίας.  

 κ. Περδίκης Ζ.: Εγώ βρήκα 7 (επτά) αναθέσεις. 

 κ. Δάρατζης Κ.: Για την οδοποιία σας απάντησα. Το ίδιο έργο έχει μέσα και 

άρδευση και οδοποιία.  
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 κ. Περδίκης Ζ.:  Άρα μιλάμε για το ίδιο τμήμα του Ν.Δ. αγροκτήματος, που λέτε ότι 

εμπεριέχεται σε κείνη την επιλέξιμη του ΕΑΠΤΑ 2. Άρα, συμφωνείτε ότι είναι το ίδιο και τα 

επτά (7) και δεν είναι δύο (2) έργα.  

 κ. Δάρατζης Κ.:  Είναι όλα για το ίδιο έργο.  

 κ. Περδίκης Ζ.:  Να μας πείτε το ποσοστό έκπτωσης.  

 κ. Δάρατζης Κ.:  Γύρω στο 50% για την εργολαβία. Αυτά που λέτε είναι αναθέσεις, 

δεν τα ξέρω. Θα αποφασίσει η Δημαρχιακή Επιτροπή, όχι εγώ.  

 κ. Περδίκης Ζ.: Ας απαντήσει τότε η Δημαρχιακή Επιτροπή. 

 κ. ΔΗΜΑΡΧΟΣ:  Θα πάει, δεν ήρθε ακόμη στην Δημαρχιακή. 

 κ. Περδίκης Ζ.: Ο Δήμος τι κερδίζει και τι χάνει, μ’ αυτήν την διαδικασία; Όπως 

βέβαια, εάν θεωρούσατε ότι υπήρχε κατεστημένη εργολαβία του ΕΑΠΤΑ 2, στο Ν.Δ. 

αγρόκτημα , για να θεωρήσω επαρκή την απάντηση, μα το γήπεδο του Ξηροτόπου με τρεις 

(3) εργολαβίες των 4.130.000 δρχ. θέλω να δώσετε εντολή, να πάρω τα ονόματα των 

κατασκευαστών που παίρνουν με απευθείας ανάθεση έργα.   

 κ. ΔΗΜΑΡΧΟΣ: Για τον Ξηρότοπο, άλλος έκανε τα χωματουργικά και άλλος έκανε 

την περίφραξη. 

 κ. Σωτηριάδης Δ.:  Είναι ο κ. Καλαϊτζής και ένας άλλος.  

 κ. Περδίκης Ζ.:  Ο καθένας Δ.Σ. μπορεί να βγάλει  τα συμπεράσματά του και το έχει 

ήδη βγάλει άνετα, με το τι λέει σ’ αυτό το τραπέζι ακόμα και με το τι ψηφίζει.  Η φάμπρικα 

της απ’  ευθείας ανάθεσης με την κατάτμηση  αυτών των εργασιών, είναι πολύ παλιά 

τακτική και στους  Δήμους και στο Δημόσιο γενικότερα. Αλλά για το συμφέρον του Δήμου, 

θα επιλέξω  την διαδικασία της απ’ ευθείας  ανάθεσης, με τις γνωστές εκπτώσεις, σε μι 

εργασία που θα είναι πραγματικά κατεπείγουσα. Εκεί πάντοτε ομόφωνα, το Δ.Σ. συναινεί να 

γίνει αυτή η διαδικασία.  

Εδώ όμως βλέπω ότι γίνονται συνέχεια απ’ ευθείας αναθέσεις. Γι’ αυτό απαιτώ  κ. Δήμαρχε, 

στο επόμενο Δ.Σ. να δοθεί ο πλήρης πίνακας των απ’  ευθείας αναθέσεων, όλων αυτών των 

εργασιών μέσω της Δημαρχιακής Επιτροπής, με τις γνωστές εκπτώσεις του 1, 2, έως 3%.  

 κ. ΔΗΜΑΡΧΟΣ:  Δεν είναι τόση η έκπτωση. Μαζί με το απρόβλεπτα φτάνουμε 

γύρω στο 30% έκπτωση.  

 

 

 - Εγκρίνονται.  

 

 

ΘΕΜΑ  2ο: Έγκριση διαφόρων προμηθειών και δαπανών για την κάλυψη αναγκών των 

Υπηρεσιών του Δήμου.  

 

 

 - Εγκρίνονται.  

 

 

ΘΕΜΑ  3ο: Έγκριση έκδοσης αδειών ίδρυσης καταστημάτων υγειονομικού 

ενδιαφέροντος. 
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 κ. Πρόεδρος: Εδώ, να δώσω μια εξήγηση στους συναδέλφους, η εντολή στην 

Υπηρεσία, είναι να έρχονται μόνο οι φάκελοι που είναι πλήρης και χωρίς προβλήματα στο 

Προεδρείο. Υπάρχει μια άδεια σήμερα, με μια παρατήρηση της Υπηρεσίας, που λέει, 

προσοχή, δεν επιτρέπεται από το Γ.Π.Σ. (Γενικό Πολεοδομικό Σχέδιο). Είναι του κ. 

Παπαδόπουλου, ο οποίος θέλει να κάνει ένα εργαστήριο Ζαχαροπλαστικής. 

 Από την άλλη πλευρά, ο μηχανικός του κ. Παπαδόπουλο, ο κ. Πετρισλής, 

υποστηρίζει ότι, όταν εκδόθηκε αυτή η άδεια, δεν απαγορευόταν αυτή η χρήση. Εν συνεχεία 

άλλαξαν οι όροι και δεν έχει δικαίωμα να πάρει την άδεια αυτή. Ο κ. Πετρισλής, θα μας 

μιλήσει γι’ αυτό το θέμα.  

 κ. Γεωργίου Γ.:  Κύριε Πρόεδρε, έχω να κάνω μια παρατήρηση. Μέσα στο θέμα, 

δεν υπήρχε κανένας φάκελος μέχρι  την τελευταία στιγμή, και δεν μπορώ να ψηφίσω, αφού 

δεν έχω ενημερωθεί.  

 κ. Πρόεδρος:  Η Υπηρεσία παίρνει φακέλους μέχρι και την τελευταία στιγμή, στις 

2.30΄ μ.μ., εφόσον δεν υπάρχει πρόβλημα, όπως σας είπα.  

 κ. Πετρισλής: Ήρθα εδώ σήμερα, να σας πω ότι, πρέπει να ψηφίσετε την χορήγηση 

της άδειας αυτής, γιατί και από το Νόμο, δίνεται η δυνατότητα έγκρισης της  λειτουργίας 

αυτού του εργαστηρίου. Οι χρήσεις γης εκεί που υπήρχε εγκεκριμένο Γ.Π.Σ., δεν είναι 

δεσμευτικές. Οι χρήσεις αυτές, για να γίνουν δεσμευτικές και για να διασφαλιστούν, πρέπει 

να γίνει αναθεώρηση του Γ.Π.Σ.  

 Αυτό δεν το λέω εγώ, το λέει κι ένα σχετικό έγγραφο του ΥΠΕΧΩΔΕ και ένα δεύτερο 

έγγραφο της Κεντρικής Μακεδονίας Θεσσαλονίκης, σχετικά με την υπόθεση αυτή. Αν η 

απάντησή σας είναι αρνητική ως προς την έγκριση της άδειας, παρακαλώ να αναβληθεί το 

θέμα, για να το μελετήσουμε καλύτερα. Είναι στην περιοχή Καλύβια, όπου οι χρήσεις γης 

δεν είναι δεσμευτικές, όπως είναι στην Ομόνοια.  

 κ. Πρόεδρος:  Κύριε Πετρισλή, νομίζω ότι η τροποποίηση που θα γίνει μέχρι αρχές 

Νοεμβρίου, θα μας δώσει λύση. Το Δ.Σ. θα κάνει τις προτάσεις του και πιστεύω ότι εντός 

του έτους, θα ξεκαθαρίσει. Αυτά που έφερε ο κ. Πετρισλής, ας τα καταθέσει στην Υπηρεσία 

και το Δ.Σ. θα  αποφασίσει. Εάν η Υπηρεσία δεν έχει αντίρρηση, δεν υπάρχει κανένα 

πρόβλημα.  

 κα Ζαπάρα Μ.: Εγώ θα έκανα την εξής πρόταση στο Σώμα. Από την στιγμή που 

θεωρούμε δεδομένο ότι θα εγκριθεί από  τη Νομαρχία, γιατί να μην το εγκρίνουμε εμείς;  

 κ. Περδίκης Ζ.:  Το ΥΠΕΧΩΔΕ, στις συγκεκριμένες άδειες, είναι σαφής. Στις εντός 

σχεδίου περιοχές και αλλαγές χρήσεις που έχουν να γίνουν, οι άδειες υγειονομικού 

ενδιαφέροντος, μπορούνε να  εγκρίνονται, εφόσον δεν είναι οχλούσες αυτές οι 

δραστηριότητες.  

 

 

 - Εγκρίνονται.  

 

 

ΘΕΜΑ  4ο: Έγκριση - Ενημέρωση σχετικά με τις αποφάσεις των Δημοτικών 

Επιχειρήσεων του Δήμου.                                 
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 κ. Περδίκης Ζ.:  Κυρία Ζαπάρα, το ερώτημά μου έχει να κάνει με την Δ.Ε., το οποίο 

πέραν του αρχικού κεφαλαίου, μέσω προγραμματικών συμβάσεων, ενισχύεται με κάποια 

εκατομμύρια από τον Δήμο Σερρών, για να παρέχει υπηρεσίες στήριξης στα προγράμματα 

της Ευρωπαϊκής  Ένωσης. Μέσα στους ισολογισμούς, βλέπω κάποιο ΕΥΡΟΤΕΚ. Νομίζω 

ότι ο Δήμος δεν είναι συμβεβλημένος, γιατί δίνουμε κάποια άλλα 2 ή 2,5 εκ. δρχ.  για κάποιο 

άλλο γραφείο, που λέγεται  Ευρωσύμβουλοι. Είναι το ίδιο;  Να μου απαντήσετε στο 

ερώτημα, αφού ενισχύουμε οικονομικά με 8 εκ. δρχ. το Κ.Ε.Κ. του Δήμου, γιατί δίνουμε 

αυτά τα 2,5 εκ. δρχ. στους Ευρωσυμβούλους, τα 3,5 εκ. δρχ. για την ΕΥΡΟΤΕΚ. για την 

ΔΕΚΑΣΕΚ, κ.λ.π.   

 κα Ζαπάρα: Το ποσό που αναφέρεται στον οικονομικό  απολογισμό του Κ.Ε.Κ. 

αναφέρει την συμμετοχή της  ΕΥΡΟΤΕΚ στην υλοποίηση του προγράμματος  OVERTURE. 

Το πρόγραμμα αυτό είναι διακρατικό, ήταν το πρόγραμμα που πραγματοποιήθηκε μεταξύ 

Βουλγαρίας, Ελλάδας, Ιταλίας και φυσικά η Ελλάδα έπαιξε το ρόλο του  LEADER. Αυτό το 

ορίζει ακόμα  και η Ευρωπαϊκή Ένωση, δηλαδή δεν μπορούσε το Κ.Ε.Κ.  μόνο του να 

υλοποιήσει διακρατικό πρόγραμμα, εάν δεν υπήρχε και ο μάνατζερ  θα έλεγα. Αυτό το ποσό 

της ΕΥΡΟΤΕΚ και όλα τα υπόλοιπα κέρδη που ήρθανε μέσα στο Κ.Ε.Κ., ήτανε χρήματα 

από την Ευρωπαϊκή Ένωση.  

 Για την δεύτερη ερώτηση για τα 8 εκ. δρχ., η ανάθεση του Δήμου προς το Κ.Ε.Κ. 

αντί κάποιων χρημάτων, είναι οι παροχές υπηρεσιών. Και ο σκοπός που δημιουργήθηκε το  

Κ.Ε.Κ., δεν ήταν μόνο να υλοποιεί κάποια Ευρωπαϊκά προγράμματα, αλλά μέσα στους 

στόχους του είναι, να υλοποιεί και έρευνες και μελέτες και να παράγει προς τα  έξω, όπως 

και θα κάνουμε. Το έντυπο υλικό που θα δημιουργηθεί από το INTERREG, γι’ αυτό δίνεται 

στο  Κ.Ε.Κ., παρέχονται υπηρεσίες. Δεν θα βγει δηλαδή όλο αυτή η προβολή του Δήμου 

μέσα από τα έντυπα και το πρόγραμμα, όπως ακριβώς αναφέρεται από το  INTERREG κι 

έχει έναν πρ/σμό νομίζω 7 - 8 εκ. δρχ. έτσι, χωρίς να δώσει τίποτα προς τα έξω. 

Σας είχα μοιράσει και τα βιβλία που είχαμε μεταφράσει σε 3 γλώσσες, σας έχω μοιράσει και 

τα μικρά δείγματα της δουλειάς που γίνεται, γιατί δεν έχετε την δυνατότητα να 

παρακολουθείτε όλοι και σαφώς αυτά είναι χρήματα κ. Περδίκη.  

 κ. Αγγελίδης Π.:  Σύμφωνα με τον ισολογισμό της Δ.Ε. Παιδικών Σταθμών 

(Δ.Ε.Π.Σ.), το 1996 παρουσιάζει  η επιχείρηση αυτή, ένα έλλειμμα 23 εκ. δρχ. Να κάνουμε 

μια συζήτηση, για να δούμε πως μπορούμε να καλύψουμε αυτό το έλλειμμα, να ενισχύσουμε  

την δημοτική αυτή επιχείρηση, γιατί οδηγείται με μαθηματική ακρίβεια  στην χρεοκοπία.  

 κα Ζαπάρα:  Πρώτα θα ευχαριστήσω τον κ. Αγγελίδη, για την πρώτη πρόταση που 

είπε να συζητήσουμε για να βρούμε μια λύση, αλλά δεύτερον, θα εκφράσω και πάλι την 

απογοήτευσή μου. Ακούγεται μονίμως εδώ μέσα ότι η Δημοτική Επιχείρηση χρεοκόπησε.  

 Κύριοι συνάδελφοι, είναι μια Δημοτική Επιχείρηση 2 (δύο) ετών μόνο, δεν είναι 23 

εκ. δρχ. και νομίζω σε προηγούμενο συμβούλιο είχα εξηγήσει, ότι  όταν αυτός ο 

ισολογισμός  είχε κατατεθεί, δεν είχανε περάσει τα 10 εκ. δρχ. που  ήτανε από την 

προκαταβολή που έπρεπε να παίρνει η Δ.Ε. Το μείον λοιπόν, είναι λιγότερο και  ξέρουμε 

πως δημιουργήθηκε αφού το είπαμε πολλές φορές.  Από την μη έγκυρη λειτουργία του 

βρεφικού σταθμού του  Αγίου Αντωνίου. Σε 1 (ένα) χρόνο μας στοίχισε η μη λειτουργία του, 

10 εκ. δρχ., την οποία εμείς είχαμε προϋπολογίσει. Από κει και πέρα όμως, δεν μπορεί να  

ακούγεται ότι μια επιχείρηση χρεοκόπησε, όταν αυτή την  στιγμή έχει την ικανότητα να 

φυλάγει 200 βρέφη αυτής της πόλης με το συγκεκριμένο φύλακτρο, να ασκεί κοινωνική 

πολιτική και πάνω απ’ όλα, είναι η μοναδική Δ.Ε. που δεν ξέρω για ποιον λόγο ούτε  και 

θέλω τώρα να καταλογίσω ευθύνες, δεν επιχορηγείται από τον Δήμο.  
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Με την ίδια λογική, μπορώ κι εγώ  να αρχίσω να λέω ότι η ΔΕΠΚΑ είναι χρεωμένη με 80 

εκ. δρχ. και θα το αποδείξω. Το ίδιο το ΔΗ.ΠΕ.ΘΕ., το ίδιο και το Κ.Α.Π.Η., όλες οι 

Δημοτικές Επιχειρήσεις, επιχορηγούνται. Πως λοιπόν αυτή η Δημοτική Επιχείρηση των 

Παιδικών Σταθμών είναι χρεοκοπημένη, αφού το ξέρουμε όλοι ότι δεν επιχορηγείται;  

 κ. Χατζηλίας Αλ.:  Νομίζω ότι η πρόταση του κ. Αγγελίδη, να ενισχύσουμε τους 

Παιδικούς Σταθμούς, που είναι έργο της κας Ζαπάρα, και το λέω δημοσίως, είναι πολύ 

σωστή.  

 κ. Αναστασιάδης Αντ.: Κύριε Αγγελίδη, λάθος έκφραση ότι είναι χρεοκοπημένη η 

Δημοτική Επιχείρηση των Παιδικών Σταθμών, γιατί είναι κοινωνικού χαρακτήρα και όχι 

κερδοσκοπικού.  

 κ. Αγγελίδης Π.:  Ειπώθηκε ότι είναι επιχείρηση κοινωνικού χαρακτήρα και δεν 

είναι κερδοφόρα. Το παραδέχομαι κι εγώ αυτό, εξάλλου γι’ αυτό την ψηφίσαμε και την 

στηρίξαμε, όμως επειδή δεν είναι κερδοφόρα δεν σημαίνει ότι πρέπει να είναι ελλειμματική.  

 Δεύτερον, για τον ισολογισμό, η κα Ζαπάρα δεν δέχεται ότι είναι 23 εκ. δρχ. το 

έλλειμμα, λέει ότι είναι πολύ λιγότερα. Για να δούμε  τελικά, ποιος λέει αλήθεια και ποιος 

λέει ψέματα, ας διορθωθεί ο ισολογισμός, εφόσον δεν είναι σωστός.  

Όταν είπα, ότι η Επιχείρηση οδηγείται σε χρεοκοπία, ήταν επειδή ήθελα να εκφράσω την 

αγωνία μου για  την επιχείρηση. Γι’ αυτό έκανα την πρόταση, να το  συζητήσουμε το θέμα 

και να στηρίξουμε την επιχείρηση.  

 κ. Περδίκης Ζ.:  Βλέπω την εξής πορεία: μια επιχείρηση που ξεκίνησε το 1995, 

παρουσιάζει ευλόγως  ελλείμματα στην πρώτη χρήση, παρουσιάζει πολλαπλά ελλείμματα  

σε δεύτερη χρήση το 1996 και σήμερα παρουσιάζει  ακόμα πιο μεγάλα ελλείμματα.  

Βλέπω όμως και μια απόφαση της επιχείρησης, που νομίζω ότι ανατρέπει τον κοινωνικό 

χαρακτήρα. Και να θυμίσω στους συναδέλφους, ότι η λειτουργία του Δημοτικού Παιδικού 

Σταθμού στην Γρ. Ρακιτζή πριν κάποια χρόνια, ξεκίνησε με την καταβολή φυλάκτρων από 

τους γονείς των παιδιών που φιλοξενούνταν των 3.000 δρχ., έγινε 8.000 δρχ., έγινε 15.000 

δρχ., έγινε 20.000 δρχ. και υπάρχει απόφαση τώρα του Δ.Σ. για 25.000 δρχ. Δηλαδή του  

χρόνου θα γίνει 30.000 δρχ. και τον επόμενο χρόνο θα γίνει  40.000 δρχ. Πως δικαιολογείται 

ο κοινωνικός χαρακτήρας της επιχείρησης, όταν τελικά οι δαπάνες για την λειτουργία 

καλύπτονται από την οικονομική ανταπόδοση των παιδικών που φυλάσσονται; Ποια η  

διαφορά τότε αυτής της επιχείρησης με τον κοινωνικό χαρακτήρα, από έναν ιδιωτικό 

σταθμό, που στις  συνθήκες τις οικονομικές και τις κοινωνικές που ζούμε, ευλόγως διεκδικεί 

κέρδος στις επενδύσεις που θα κάνει; Αυτός είναι, και ο ρόλος του Δήμου.  

Δηλαδή, για να ισοσκελίσουμε τα ελλείμματα,  να κάνουμε τα δίδακτρα  40.000 δρχ. και 

50.000 δρχ.; Όχι. Επειδή κύριε Πρόεδρε όμως είναι υποχρεωτικό να συζητήσουμε  για τον 

ισολογισμό της Δημοτικής Επιχείρησης και  να επιτρέψετε την συζήτηση σε όσους 

δημοτικούς συμβούλους ενδιαφέρονται και να προχωρήσετε σε ψηφοφορία,  θα πρέπει με 

την ψήφιση του δεύτερου ισολογισμού  αυτής της Επιχείρησης, βγάζοντας τα συμπεράσματά 

μας από την λειτουργία για τα δύο πρώτα χρόνια, να οδηγηθούμε σε κάποια συμπεράσματα, 

που θα οδηγήσουν το Δ.Σ. στην λήψη ενώπιον των αποφάσεων που θα ξεκαθαρίσουν τα 

οικονομικά της επιχείρησης. Δεν είναι ίση κοινωνική να ανεβάζουμε  τις εισφορές των 

οικογενειών. Δεν διαφέρουμε σε τίποτα από τον ιδιωτικό παιδικό σταθμό, και μάλιστα 

λειτουργούμε στρεβλά ανταγωνιστικά σ’ αυτούς. Αλλά, να εξετάσουμε όλα τα δυνατά 

σενάρια, όπως να ανέβει η επιχορήγηση του Δήμου, εφόσον αποδεχόμαστε τα κοινωνικά 

χαρακτηριστικά της επιχείρησης και να δούμε από που θα τα τραβήξουμε αυτά τα κονδύλια.  
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Να διεκδικήσουμε πόρους αν μπορούμε. Όλα αυτά πρέπει να έρθουν στο τραπέζι του Δ.Σ. 

 Πριν πάμε στην τρίτη χρήση του 1997 και μας έρθει εδώ μια ζημιά χρήσης 50 εκ. 

δρχ., να κουβεντιάσουμε τώρα, ποια χαρακτηριστικά θα κρατήσει αυτή εδώ η Δημοτική 

Επιχείρηση, που θα βρούμε τους πόρους για να ενισχύσουμε την δραστηριότητά της. Να μην 

το αφήσουμε για αργότερα, τώρα στο πολύ  κοντινό μέλλον, να συζητήσουμε την 

οικονομική τύχη  αυτής της επιχείρησης.  

 κ. Αναστασιάδης Αντ.: Κύριε Περδίκη, τα δίδακτρα των ιδιωτικών παιδικών 

σταθμών, είναι 40.000 δρχ. κατά άτομο, ενώ  στο Δήμο είναι 25.000 δρχ. Είναι μια διαφορά 

15.000 δρχ. κατά άτομο.  

 κ. Περδίκης Ζ.:  Το ποσό που έδινε κάθε οικογένεια μηνιαίως, ήτανε 3.000 δρχ. και 

τώρα έφτασε στις 25.000 δρχ.  Μπορείτε να το εξηγήσετε αυτό;  

 κα Ζαπάρα Μ.: Κύριοι συνάδελφοι, όταν τοποθετήθηκα  την πρώτη φορά, ξεκίνησα 

με την λέξη ότι ευχαριστώ τον κύριο Αγγελίδη, γιατί με την τοποθέτησή του κατ’ αρχήν, 

λέει ότι θέλει να στηρίξει και να βοηθήσει την Δημοτική αυτή επιχείρηση. Ποτέ δεν έκρυψα 

εγώ ότι στην Δ.Ε.Π.Σ., αναπτύσσεται μια οικονομική κατάσταση που θέλει οπωσδήποτε 

οικονομική ενίσχυση. Νομίζω ότι σε κάθε τοποθέτησή μου έχω και μια κραυγή αγωνίας 

πολύ περισσότερη από αυτή που εσείς έχετε. Γιατί τυχαίνει να είμαι η υπεύθυνη  σ’ αυτό τον 

χώρο. Από κει και πέρα όμως,  νομίζω ότι δεν φτάσαμε ποτέ σαν Δ.Σ. να αποφασίζουμε  για 

την κάθε έτος οικονομική επιχορήγηση αυτής  της επιχείρησης, για να μην φτάσω τελικά, 

κάθε φορά  που ένας σύμβουλος ρωτάει κάτι για την επιχείρηση, εγώ  να απολογούμαι και 

να ξαναλέω τα ίδια πράγματα.  

Όσον αφορά τα χαρακτηριστικά της επιχείρησης, δεν χρεοκόπησε, ούτε οδεύει σε 

χρεοκοπία. Ασκώντας όμως  κοινωνική πολιτική, θέλει ενίσχυση. Και επειδή ο κ.  Περδίκης 

έβαλε θέμα πως από τον 1ο Δημοτικό Παιδικό Σταθμό  που ξεκινήσαμε, φτάναμε στον 4ο  

τώρα σταθμό και πως τα φύλακτρα των παιδιών από  3.000 δρχ. έφτασαν  τώρα στις 25.000 

δρχ., να το  εξηγήσω. Εγώ είχα την τύχη και την ευτυχία να είμαι αυτή που δημιούργησε τον 

1ο Δημοτικό παιδικό σταθμό, στην περιοχή Ιμαρέτ. Εκείνη την εποχή, τα ενοίκια του χώρου 

που είχαμε, ήτανε πολύ φθηνότερα. Ήτανε Ιούνιος του 1988 και βρισκόμαστε 10 χρόνια 

μετά. Ο τιμάριθμος μετά 10 χρόνια είναι ο ίδιος; Οι μισθοί των εργαζομένων είναι στα ίδια 

επίπεδα; Οι κρατικοί παιδικοί σταθμοί που ήτανε εντελών  δωρεάν και έβαλαν στα βρέφη 

φύλακτρα των 8.000 δρχ.  και των 12.000 δρχ.; Δεν είχαμε αυτοκίνητο για να μεταφέρει τα 

παιδιά τότε, που στοιχίζει ακριβά, διότι διαθέτεις το μέσον και τον οδηγό. Από κει και πέρα, 

τα φύλακτρα των 25.000 δρχ. που έχουμε αυτή την στιγμή, νομίζω είναι αυτά που θα πρέπει 

να μείνουν για τα επόμενα χρόνια. Κι εγώ δεν συμφωνώ να αυξηθούνε αυτά τα φύλακτρα. 

Και η οικονομοτεχνική  μελέτη αυτής της επιχείρησης, έγινε ακριβώς για να είναι τα 

φύλακτρα σε κάθε παιδί 25.000 δρχ. Και όταν για πρώτη φορά βάλαμε φύλακτρα 14.000 

δρχ., εγώ ήμουνα τοποθετημένη ξεκάθαρα απέναντι στον κ. Δήμαρχο και στο Δ.Σ. και κάπου 

είχαμε διαφωνήσει, με τον κ. Αγγελίδη, που σωστά επέμενε και έλεγε ότι έπρεπε να 

ξεκινήσουμε με  τις 25.000 δρχ.  

Αυτό φυσικά, το παραδεχόμουνα  όταν κουβεντιάζαμε, όμως σαν Δ.Σ. είχαμε πάρει την 

απόφαση εκείνων των φυλάκτρων και οπωσδήποτε αυτό το είχαμε αποφασίσει με την σκέψη 

να  δούμε πως θα τα πάμε, γιατί μια νεοσύστατη δημοτική επιχείρηση, κάνει και κάποιες 

δοκιμές.  

 Να ρωτήσω και κάτι άλλο. Πως μπορεί να βγει  συμπέρασμα ότι αυτή η επιχείρηση 

χρεοκοπεί ή οδεύει στην χρεοκοπία, όταν η ίδια δεν έχει προλάβει ακόμα να κάνει μια 

απόσβεση του κεφαλαίου που έχει βάλει. 
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 Θα ήθελα οι συνάδελφοι, να διαθέσουν λίγο χρόνο και να  δούνε στα χαρτιά της Δημοτικής 

Επιχείρησης, πόσα παιδιά οικογενειών Ελληνοποντίων φιλοξενούνται αυτή την στιγμή, 

χωρίς φύλακτρα, πόσα παιδιά πολύτεκνων οικογενειών, πόσα παιδιά  με αδέλφια που έχουνε 

ειδικά προβλήματα και  τότε θα καταλάβετε ότι πράγματι η επιχείρηση των παιδικών 

σταθμών, επιτελεί κοινωνικό έργο. Τα φύλακτρα όλων αυτών των παιδιών, δεν πρέπει 

σαφώς να τα πληρώσουν τα άλλα  παιδιά, άρα δεν πρέπει να αυξήσουμε άλλο τα χρήματα, 

αλλά θα πρέπει το Δ.Σ. όταν θα κατατίθεται ο πρ/σμός του 1998, να υπάρχει μια εισήγηση, 

μέσα στην οποία θα αποδεικνύεται, ποιο είναι το ποσό που θα πρέπει να συμπεριληφθεί στον 

πρ/σμό του 1998 του Δήμου Σερρών. 

 Για τους Παιδικούς Σταθμούς του Δήμου, παρακαλώ τους συμβούλους της τωρινής 

Δημοτικής Αρχής, αλλά  και τους συμβούλους των άλλων συνδυασμών, να καθίσουμε  και 

την Δευτέρα το μεσημέρι, και την Τρίτη, να αποφασίσουμε από κοινού το ποσό που θα 

προτείνουμε στον πρ/σμό του 1998, για να μην έχει η επιχείρηση αυτή πρόβλημα.  

 

 

 - Εγκρίνονται.  

 

 

ΘΕΜΑ  5ο: Σύσταση φορέα διαχείρισης Αυτοκινητοδρομίου Σερρών Α.Ε.             

 

 

 κ. Μητλιάγκας Ζ.:  Απ’ ότι είδα μέσα στον φάκελο, δεν υπήρχε χθες και δεν ξέρω 

αν ήρθε σήμερα, η μελέτη βιωσιμότητας. Και δεύτερον, η μελέτη βιωσιμότητας, πέρασε  και 

εγκρίθηκε από το Δ.Σ.;  

 κ. ΔΗΜΑΡΧΟΣ: Εγώ ξέρω, ότι η μελέτη αυτή είναι στον Δήμο σε μένα 

τουλάχιστον, εδώ και δύο (2) μήνες. Η έγκρισή της θα γίνει σήμερα. 

 κ. Σωτηριάδης Δ.: Εμείς πληρώσαμε 700.000 δρχ. σε κάποια μελετητική εταιρεία, 

να μας κάνει την μελέτη βιωσιμότητας. Και δε νομίζω ότι το Δ.Σ. θα μπορούσε να κάνει 

μόνο του τη μελέτη.  

 κ. Μητλιάγκας Ζ.:  Υπάρχει η Τεχνική Υπηρεσία, η οποία κάνει τον έλεγχο, αν 

ανταποκρίθηκε ο μελετητής, στους όρους της σύμβασης. Στην μελέτη για το κυκλοφοριακό, 

υπήρχε εισηγητική έκθεση με βελτιώσεις, παρατηρήσεις κ.λ.π., που δικαιολογούσε και 

δαπάνες και στάδια κ.λ.π. Από διαδικαστική καθαρά άποψη, έπρεπε να υπάρχει σήμερα, 

ένας έλεγχος της Τ.Υ. ότι στα τεχνικά της χαρακτηριστικά, η εκπονηθείσα μελέτη, 

ανταποκρίθηκε στους όρους της σύμβασης.  

 κ. Αγγελίδης Π.:  Εγώ προσωπικά, όπως και οι περισσότεροι σύμβουλοι, δεν 

βλέπουμε με κακό μάτι την σύσταση του φορέα διαχείρισης του Αυτοκινητοδρομίου. Όμως, 

για να συσταθεί ο φορέας διαχείρισης, κρίθηκε απαραίτητη η εκπόνηση μελέτης 

βιωσιμότητας του φορέα, αυτού της διαχείρισης. Πως λοιπόν θα αποφασίσουμε την 

σύστασή του, όταν δεν έχουμε διαβάσει αυτή την μελέτη; Αφού έλειπε από  το γραφείο του 

Δ.Σ., μέχρι και σήμερα το πρωί.  

Αν κάποιος Δ.Σ. την είδε, ας με διαψεύσει.  

 κ. Πρόεδρος: Κύριε Αγγελίδη, διαδικαστικά, η κυρία Παναγιώτου έχει εντολή, 

οποιοσδήποτε φάκελος έρθει στο Δ.Σ., να είναι πλήρης. Η κυρία Παναγιώτου θα σας 

διαβεβαιώσει  ότι υπήρχε μελέτη βιωσιμότητας. 
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 κα Παναγιώτου Αθ.:  Η μελέτη ήταν από παλιά στο γραφείο μου. Από την στιγμή 

που έκανα την ημερήσια διάταξη, η μελέτη εξαφανίστηκε από το γραφείο μου. Τελικά με 

τον κ. Σωτηριάδη σήμερα ψάξαμε να την βρούμε και βρέθηκε ένας κύριος Σαμαράς, δεν 

ξέρω ποιος είναι. 

 κ. Πρόεδρος:  Το θέμα είναι ότι την ημέρα που έγινε η σύσταση υπήρχε μελέτη.  

 κ. Αγγελίδης Π.: Τον Ιούνιο που λέτε ότι υπήρχε μελέτη και ήρθε το θέμα για 

συζήτηση, ξέρετε γιατί ήρθε προς συζήτηση; Για να αναθέσουμε απευθείας την  εκπόνηση 

της μελέτης. Εννοείται ότι η μελέτη, δεν είχε γίνει, άσχετα αν είχε γίνει. Εγώ την μελέτη, την 

είχα δει πράγματι και την είχα ξεφυλλίσει. Μέσα σε δύο μήνες όμως που πέρασαν, ξέχασα τι 

λέει η μελέτη και δεν υπήρχε στον φάκελο για να την διαβάσω. 

 κ. Σωτηριάδης Δ.:  Θεωρώ δεδομένο ότι αν ερχότανε η μελέτη για έγκριση, δεν θα 

υπήρχε καμιά αντίρρηση, για τους λόγους που προανέφερα. 

Απ’ ότι καταλαβαίνω θέλετε μια αναβολή του θέματος. Να εγκρίνουμε την μελέτη 

βιωσιμότητας και εκ των υστέρων να συζητήσουμε για την σύσταση του φορέα. Θα ήθελα 

να παρακαλέσω κάτι, μας ενδιαφέρει σήμερα να περάσουμε οπωσδήποτε στην σύσταση του 

φορέα, γιατί το έργο  ολοκληρώνεται αρχές Νοεμβρίου, αν όλα πάνε καλά. Όλες οι 

πληροφορίες λένε, ότι μέσα στο 1998 θα φιλοξενήσουμε επίσημους αγώνες και αρχές του 

έτους θα αρχίσουν όλες οι δραστηριότητες που θα έχει το Αυτοκινητοδρόμιο. Η διαδικασία 

αυτή όπως καταλαβαίνετε, είναι χρονοβόρα. Αν το θέμα ήτανε τόσο σοβαρό και έπρεπε 

πρώτα να είχε προηγηθεί η έγκριση της μελέτης, εγώ θα το δεχόμουνα πρώτος απ’ όλους να 

περάσει. Αλλά μην δώσουμε αναβολή σας παρακαλώ όλους, ο φορέας πρέπει να είναι 

έτοιμος τέλη της χρονιάς, για να μπορούμε να λειτουργήσουμε τον Ιανουάριο.  

 κ. Γκότσης Ηλ.:  Πιστεύω ότι το θέμα κολλάει στον τύπο, ότι δεν θα είχαν 

αντίρρηση οι συνάδελφοι, αν έβλεπαν την μελέτη,  αλλά απλώς ήθελαν, η διαδικασία να 

ακολουθήσει την νόμιμη διαδικασία. Επειδή όμως, έχω εμπιστοσύνη στον συνάδελφό μου 

τον κ. Σωτηριάδη ότι αυτά που λέει είναι αλήθεια, και επειδή πρέπει να γίνει το έργο και 

επειδή είμαι απ’ αυτούς που ψήφισα να γίνει, πιστεύω ότι πρέπει σήμερα να πάρουμε 

απόφαση.  

Ψηφίζω μαζί και την μελέτη βιωσιμότητας. 

 κα Ζαπάρα Μ.:  Εάν δεν κωλύεται νομικά, να συστήσουμε σήμερα τον φορέα και 

μετά να έρθει η έγκριση, να το κάνουμε. Πρέπει όμως απαραίτητα κύριε Πρόεδρε και κύριε 

Σωτηριάδη, να είναι γραμμένο στην ημερήσια διάταξη και η έγκριση αυτής της μελέτης, για 

να θεωρηθεί ότι η μελέτη εγκρίθηκε. Αν μπορεί να γίνει αυτό καλώς, αν όχι, τότε πρέπει να 

γραφούν και τα δύο θέματα μαζί στην ημερήσια διάταξη.  

 κ. Περδίκης Ζ.:  Η εισήγηση που διάβασα  για το θέμα, υπολογίζει και την μελέτη 

βιωσιμότητας, δηλαδή είναι προαπαιτούμενη, η μελέτη. 

Από την άλλη πλευρά, κύριε Σωτηριάδη και την εισήγηση για την σύσταση φορέα και αυτή 

την μελέτη την έχετε στα χέρια σας 4 μήνες, πριν από σήμερα. Φταίει δηλαδή, η όποια 

αντιπολίτευση, ή ο όποιος Δ.Σ. εκφράζει σήμερα αντιρρήσεις;  

 κ. Πρόεδρος: Διαδικαστικά, ο κύριος Σωτηριάδης δε νομίζω ότι επέρριψε ευθύνη σε 

κανέναν, απλώς για λόγους που επείγουνε, παρακάλεσε το Σώμα να μην δώσει αναβολή.  

 κ. ΔΗΜΑΡΧΟΣ: Η ημερήσια διάταξη κυκλοφόρησε στις 4-9-1997 και σήμερα 

έχουμε 25-9-1997, δηλαδή πριν 20 ημέρες. Είχα την εντύπωση ότι η μελέτη ήτανε  στο 

αρμόδιο γραφείο και στην διάθεση του καθενός. Το ότι βάση της έγκρισης αυτής της 

μελέτης, μπορούμε να οδηγηθούμε στην σύσταση φορεία, είναι γνωστό. 
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 Όσο για το 6ο θέμα, που είναι έγκριση καταστατικού της Ε.Δ.Ε.Χ. και καλούμαστε να 

πάρουμε απόφαση, βάση του καταστατικού βεβαίως, να δημιουργήσουμε ένα νέο κωδικό για 

την συμμετοχή μας, αξίας  5 εκ. δρχ. στην εταιρεία αυτή, την χρηματοπιστωτική. 

 Επομένως, εγώ και με όσα είπε ο κ. Σωτηριάδης, πιστεύω ότι μπορούμε να 

προχωρήσουμε σήμερα στην έγκριση της μελέτης, άσχετα με το αν αναγράφεται ή όχι στην 

ημερήσια διάταξη. Εκτός αυτού όλα  αυτά που αναφέρονται στην μελέτη αυτή, την οποία με 

απόφασή μας αναθέσαμε, δείχνουν την πραγματική διάσταση της βιωσιμότητας του έργου.  

Συγκεκριμένα, αναφέρει ότι αν το 3% από τα κονδύλια που ξοδεύονται είτε για την 

διαφήμιση, είτε για την τέλεση αγώνων, είτε για οποιεσδήποτε άλλες δραστηριότητες, ή 

πηγές εσόδων και χρηματοδοτήσεων, για τους σκοπούς αυτούς που ξοδεύονται γύρω από το 

μηχανοκίνητο αθλητισμό, το 3% να πάρουμε, ότι θα έρθει στην πόλη των Σερρών, το έργο 

όχι μόνο  είναι βιώσιμο, αλλά θα αφήνει και πολλά έσοδα. Κανονικά με την μοναδικότητα 

του έργου, πρέπει το 100% του τζίρου να έρχεται στην πόλη μας, αλλά η μελέτη αναφέρει το 

ελάχιστο.  

 Ας προχωρήσουμε λοιπόν, για να κερδίσουμε χρόνο, να συσταθεί ο φορέας και να 

μπορεί ο φορέας αυτός να  σχεδιάσει, να προγραμματίσει, τις παραπέρα επιδιώξεις της  

λειτουργίας του και τις ενέργειες και δραστηριότητες, τις οποίες πρέπει να αναπτύξει.  

 κ. Πρόεδρος:  Το Προεδρείο, μετά την εισήγηση του κ. Δημάρχου και του κ. 

Σωτηριάδη, προτείνει στο Σώμα να αποφασίσει σήμερα. Όμως πρέπει να ψηφίσουμε 

ομόφωνα. 

 

 - Η Αντιπολίτευση διαφωνεί. 

 

 - Αναβάλλεται.  

 

 

ΘΕΜΑ  6ο: Έγκριση του καταστατικού της Ελληνικής Διαδημοτικής Εταιρείας 

Χρηματοδοτήσεων (Ε.Δ.Ε.Χ.) και εξουσιοδότηση του κ. Δημάρχου για 

υπογραφή του καταστατικού.  

 

 

 - Εγκρίνεται.  

 

 

ΘΕΜΑ  7ο: Επιστροφή ποσού ως αχρεωστήτως εισπραχθέντος.  

 

 

 κ. Πρόεδρος: Ένας κύριος πλήρωσε δύο φορές από 5.000 δρχ. από λάθος της 

Υπηρεσίας και του επιστρέφουμε τις 5.000 δρχ. 

 

 

 - Εγκρίνεται.  

 

 

ΘΕΜΑ  8ο: Συμμετοχή του Δήμου στην διημερίδα «Ευρωπαϊκές τεχνολογίες εξοπλισμός 

φυσικού αερίου».                         
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 κ. Πρόεδρος: Είναι στην Θεσσαλονίκη.  

 κ. ΔΗΜΑΡΧΟΣ: Κάποιος από τους μηχανολόγους, τεχνικούς, ας πάει και όποιος 

σύμβουλος θέλει.  

 

 

 - Εγκρίνεται.  

 

 

ΘΕΜΑ  9ο: Συμμετοχή του Δήμου στις συναντήσεις Θεσσαλονίκης.   

 

 

 κ. Πρόεδρος: Την Παρασκευή 31 Οκτωβρίου και το Σάββατο 1 Νοεμβρίου, στα 

πλαίσια της πολιτιστικής  πρωτεύουσας της Ευρώπης, θα γίνει Συνέδριο με τίτλο: Οι 

συναντήσεις στην Θεσσαλονίκη. 

 Ορίζεται να πάει η κα Κοβούσογλου Δέσποινα. 

 

 

 - Εγκρίνεται.  

 

 

ΘΕΜΑ 10ο: Συμμετοχή σε συνέδριο με θέμα: «Βιώσιμο Αστικό Περιβάλλον - Θεσμοί και 

Διαχείριση».   

 

 

 κ. Πρόεδρος: Ορίζεται  να πάει ο κ. Δήμαρχος.  

 

 

 - Εγκρίνεται.  

 

 

ΘΕΜΑ 11ο: Καταβολή ιδίας συμμετοχής του Δήμου στο Πανελλαδικό Δίκτυο φορέων 

Τοπικής Αυτοδιοίκησης  για την υποστήριξη Τσιγγάνων πολιτών. 

 

 

 κ. Πρόεδρος: Είναι μια απόφαση, την οποία πήραμε το 1996 να δώσουμε 200.000 

δρχ. και επανέρχεται να τα δώσουμε το 1997. 

 

 

 - Εγκρίνεται.  

 

 

ΘΕΜΑ 12ο: Παραχώρηση χώρων για τη σύσταση οικογενειακού τάφου.                       

 

 

 - Εγκρίνεται.  
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ΘΕΜΑ 13ο: Αποδοχή χρηματοδοτήσεων για την εκτέλεση έργων.                                    

 

 

 κ. Πρόεδρος: Είναι κάποια χρήματα, τα οποία η Νομαρχία μας τα δίνει για τα 

σχολεία κι εμείς απλώς τα μεταβιβάζουμε.  

 

 

 - Εγκρίνεται.  

 

 

ΘΕΜΑ 14ο: Ορισμός Νηπιαγωγών και Βρεφονηπιοκόμων στα Δ.Σ. των Κρατικών 

Παιδικών και Βρεφονηπιακών Σταθμών.  

 

 

 κ. Πρόεδρος: Το προεδρείο προτείνει να αναβάλλουμε το θέμα, διότι κατά την 

γνώμη μας, ο σύλλογος των Νηπιαγωγών κάνει πρόταση, σαν συμμετοχή, αντί να είναι 

κάποιος της Πρόνοιας,  να είναι κάποιος από αυτούς. Διίστανται οι απόψεις ως προς το ποιος 

θα συμμετέχει, γι’ αυτό η γνώμη του προεδρείου είναι να αναβληθεί.  

 κ. Μητλιάγκας Ζ.:  Έχουμε αυτό το δικαίωμα;  

 κ. Πρόεδρος:  Ναι, όπως είπε και η κα Αντωνιάδου, μπορούμε να το αναβάλλουμε 

και να το σκεφτούμε.  

 κ. Περδίκης Ζ.: Ο κώδικας λέει, ότι σε όλες τις επιχειρήσεις,  εταιρείες, νομικά 

πρόσωπα, υπάρχει η συμμετοχή των εργαζομένων.  

 κα Ζαπάρα Μ.:  Όταν υπερβαίνουν τους 20 εργαζόμενους, γίνεται αυτό. Προσωπική 

μου άποψη είναι πάντως, να παραμείνουν οι εκπρόσωποι της Κοινωνικής Πρόνοιας.  

 

 

 - Αναβάλλεται. 

 

 

ΘΕΜΑ 15ο: Τροποποίηση Δ/κών Συμβουλίων Δημοτικών Επιχειρήσεων κ.λ.π. 

 

 

 - Εγκρίνεται.  

 

 

ΘΕΜΑ 16ο: Απασχόληση σπουδαστή προς πραγματοποίηση πρακτικής άσκησης στο Δήμο 

Σερρών. 

 

 

 - Εγκρίνεται.  

 

 

ΘΕΜΑ 17ο: Ανάθεση στην Δημοτική Επιχείρηση «Κέντρο Επαγγελματικής Κατάρτισης 

εργασιών σχετικών με την δημιουργία Πολιτιστικού Κέντρου και Βαλκανικού 

Λαογραφικού Μουσείου». 
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 κα Ιωαννίδου Β.:  Είναι δύο εισηγήσεις. Έχει δημιουργηθεί μια τριμελής Επιτροπή, 

με Πρόεδρο τον Δήμαρχο Σερρών και νομίζω ότι είναι μια επιτροπή που συστήνεται σε όλες 

τις αναθέσεις. Από κει και πέρα το Κ.Ε.Κ. που έχει Διοικητικό Συμβούλιο, θα θέσει θέμα 

αποδοχής του ποσού αυτού, της ανάθεσης του έργου αυτού και στο Δ/κό Συμβούλιο θα 

συζητηθεί το τρόπος  με τον οποία θα πραγματοποιηθεί η υλοποίηση.  

 κ. Περδίκης Ζ.: Επειδή εγώ θεωρώ αυτονόητο ότι το Δ.Σ. του Κ.Ε.Κ. αποδέχεται 

την συμμετοχή του στην προγραμματική σύμβαση, βάζω το ερώτημα, να απαντηθεί στο Δ.Σ. 

και όχι στο Διοικητικό Συμβούλιο του Κ.Ε.Κ., με ποιον τρόπο θα γίνει η ανάθεση αυτών των 

8 εκ. δρχ. για την συλλογή υλικού.  

 κα Ιωαννίδου Β.:  Η συλλογή υλικού περιλαμβάνει και κάποιες εργασίες που θα 

γίνουν εσωτερικά από το Κ.Ε.Κ. Δεν θα είναι 8 εκ. δρχ. που θα ανατεθούνε, αν θα 

ανατεθούνε έξω. Υπάρχει όμως, μια πλήρη ανάλυση των 8 εκ. δρχ. και υπάρχουνε κάποιες 

δαπάνες μέσα, οι οποίες αναφέρονται ξεχωριστά. Το Διοικητικό Συμβούλιο θα πρέπει να 

αποφασίσει ουσιαστικά, πως θα ανατεθεί η συγγραφή του οδηγού.  

 κα Ζαπάρα Μ.:  Η εισήγηση αυτή την στιγμή, αναφέρει ποιες εργασίες ανατίθενται 

στο Κ.Ε.Κ. Εγώ ομολογώ ότι ούτε εμείς σαν Δ/κό Συμβούλιο του Κ.Ε.Κ. μπήκαμε ακόμα 

στην ουσία αυτού του έργου. 

Θα έρθει αυτή η ανάθεση, θα συγκληθούμε εμείς και θα αποφασίσουμε. 

 κ. Περδίκης Ζ.:  Κυκλοφορούνε όμως πληροφορίες, ότι συγκεκριμένο διαφημιστικό 

γραφείο της πόλης, δουλεύει αυτό το πρόγραμμα. 

 κα Ζαπάρα Μ.:  Σας διαβεβαιώνω ότι κανένα γραφείο δεν μπορεί να έχει λάβει 

εντολή για να ασχοληθεί μ’ αυτά και πιθανόν να το μπερδεύετε με κάτι άλλο. Μήπως, την 

παρουσία του Δήμου στην έκθεση  «POLIS», στην Θεσσαλονίκη; Γιατί εμείς δεν 

αποδεχτήκαμε  ακόμη αυτή την ανάθεση και ασχοληθήκαμε μ’ αυτό. 

 κα Ιωαννίδου Βούλα:  Θέλω να πω στον κ. Περδίκη, ότι στα πλαίσια του 

INTERREG, υπάρχει και η προμήθεια  των MULTIMEDIA, που ήταν έργο συνολικό. Αυτό 

που πιθανώς ακούτε, μέσα στον πληροφοριακό οδηγό που θα υπάρχει στο INTERNET, θα 

υπάρχουνέ κάποια  στοιχεία για την πόλη των Σερρών και το γραφείο που ανέλαβε αυτό το 

έργο, μήπως το νομίζετε ότι  είναι για αποδοχή της ανάθεσης.  

 κ. Πισώκας Βασ.:  Για μένα είναι λίγο περίεργο πως αναλαμβάνει το Κ.Ε.Κ. μια 

τέτοια προσπάθεια πολιτισμού, που δεν έχει καμιά σχέση με τον πολιτισμό και αγνοούμε την 

ΔΕΠΚΑ, ενώ μπορούσαμε να της δώσουμε ένα κίνητρο για να μπορέσει και η ΔΕΠΚΑ να 

κάνει κάτι.  

 Δεύτερον, μέσα στο ποσό που αναφέρεται που παίρνουμε από το INTERREG 120 εκ. 

δρχ., τα 35 εκ. δρχ. θα δοθούν για να γίνουν κάποια CD ROM, τα οποία έχουνε την ιδιότητα 

αφενός να ακούμε το τι λέει  και αφετέρου μπορείς να βλέπεις ταυτόχρονα, να  έχεις και 

εικόνα του θέματος που ακούς. Για μια τέτοια δουλειά κύριε Δήμαρχε και το λέω καλόπιστα, 

χρειάζονται ειδικοί άνθρωποι και όχι μια επιτροπή, την οποία ορίσατε εσείς, με μένα, τον κ. 

Χατζηλία, την κα  Ζαπάρα και τον κ. Σπυρόπουλο, για να μπορέσει να εξετάσει αυτό το 

υλικό.  Αυτά τα CD ROM, θα φύγουν σε όλα τα πανεπιστήμια, θα φύγουν σε όλο τον κόσμο, 

χρειάζεται προσοχή. Και προτείνω να συσταθεί μια επιτροπή, με ανθρώπους έγκριτους μέσα 

από την πόλη,  με ιστορικούς, φιλολόγους, κ.λ.π., ώστε να εξετάσει αυτό το υλικό  που είναι 

γύρω στις 600 σελίδες, για να είναι έγκυρο.         

 κα Ζαπάρα Μ.:  Κύριε Πισώκα, νομίζω ότι η αναφορά σας, γίνεται για έναν άλλο 

τομέα του INTERREG, τώρα είναι για τα MULTIMEDIA. Εμείς σήμερα έχουμε άλλο  θέμα.  

 

15 



 

 

 Όσον αφορά για την ανάθεση που είπατε, σαφώς  και η ΔΕΠΚΑ έχει πάρει μια 

ανάθεση 30 εκ. δρχ. για την πολιτιστική ανταλλαγή μεταξύ των Βαλκανικών Χωρών. Δεν 

είναι η ΔΕΠΚΑ έξω απ’ αυτή την δράση.  

 κ. ΔΗΜΑΡΧΟΣ: Εσείς σαν επιτροπή εάν πιστεύετε ότι πρέπει να ενεργήσετε έτσι, 

κάντε το.  

 

 

 - Εγκρίνεται. 

 

 

ΘΕΜΑ 18ο: Ανάθεση στην ΔΕΠΚΑ των εργασιών συγκρότησης της Βαλκανικής 

Ορχήστρας Νέων.                                          

 

 

 κ. Περδίκης Ζ.:  Γι’ αυτή την ανύπαρκτη τελικά ορχήστρα, έχουμε ξοδέψει από 12-

15 εκ. δρχ., αν είμαι σωστά πληροφορημένος. Σαν Δ.Σ., ξέρω ότι μόνο για το 1996, δώσαμε 

γύρω στα 6,5 εκ. δρχ. και πήγαν τα ποσά αυτά, μέσω  της ΔΕΠΚΑ. 

 Πιστεύω ότι με πέρασμα τριών (3) χρόνων, ήδη ο καθένας από μας, απέκτησε μια 

εκτίμηση του έργου της συγκεκριμένης  ορχήστρας. Και κάνω την πρόταση, με αφορμή τις 

εργασίες συγκρότησης της ορχήστρας στην ΔΕΠΚΑ, η περιβόητη ορχήστρα να πάψει να 

είναι Βαλκανική και να γίνει μια καθαρά σερραϊκή μικρή ορχήστρα συμφωνική, με 

υποδομές που υπάρχουνε ήδη στην πόλη μας με Μουσικό Γυμνάσιο, ιδιωτικές μουσικές 

σχολές, δημοτική μουσική σχολή. Να στελεχωθεί με ντόπιες δυνάμεις και να ξέρετε και να 

νιώθετε σίγουροι, πως τα ίδια χρήματα που ξοδεύουμε ετησίως γι’ αυτές τις δυο συναυλίες 

που δίνει το χρόνο. 

Αν με τα ίδια χρήματα στηρίξουμε μια προσπάθεια να γίνει  μια τοπική συμφωνική 

ορχήστρα με όσους ταλαντούχους μουσικούς έχουμε και έξω από την πόλη των Σερρών, θα 

είναι  πολύ πιο θεαματικό.  

 κ. Χατζηλίας Αλ.:  Σαν ιδέα ήταν άριστη. Θα ήθελα όμως να πω, ότι έγιναν 

πραγματικές κρούσεις στο Υπ. να προωθηθεί αυτή η ιδέα, αλλά μέχρι τώρα δεν βρήκαμε  

ανταπόκριση, από το Υπ. Πολιτισμού, απλώς υποσχέσεις. 

 Θα ήθελα να πω τώρα, ότι αυτή την στιγμή, να αφήσουμε το θέμα όπως είναι, να δούμε τι 

θα γίνει  με το Υπουργείο και να το συζητήσουμε. Ίσως με τις  δικές μας δυνάμεις να 

μπορέσουμε να δημιουργήσουμε  αυτή την ορχήστρα.  

 κα Ζαπάρα Μ.:  Κύριοι συνάδελφοι, εγώ θα συμφωνήσω με την πρόταση  του κ. 

Περδίκη και του κ. Χατζηλία και θα πω ότι σαν όραμα, η Βαλκανική Ορχήστρα Νέων, είναι 

πολύ ωραίο και νομίζω θα ήταν ευχής έργο στην πόλη  μας, να υπάρχει αυτή η ορχήστρα για 

να προβάλλει και την πόλη, αλλά και για να δίνει ένα κίνητρο στους νέους, να 

ακολουθήσουνε τον χώρο της μουσικής. Όμως στις δύο (2) εκδηλώσεις τους που 

παρευρέθηκα, εγώ προσωπικά απογοητεύτηκα. Δεν μπορεί να είναι μετρημένοι στα δάχτυλα, 

αυτοί που παρακολουθούνε. Πρέπει να ψάξουμε  να δούμε τι φταίει και δεν έφτασε ακόμα 

αυτή η συμφωνική ορχήστρα να μαζέψει, τον κόσμο που έπρεπε.  Αυτά οργανωτικά.  

Και από κει και πέρα, μήπως  χρειάζεται μεγαλύτερη οικονομική στήριξη για να γίνει 

δουλειά; Δεν μπορώ να εντοπίσω τι δεν έγινε καλά μέχρι σήμερα, αλλά νομίζω υπάρχει 

κάποιο πρόβλημα. 
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 Και αυτή η συμφωνική ορχήστρα νέων συμπεριλαμβάνει  στις δυνάμεις της, όχι ένα ή δύο 

άτομα δικά μας, αλλά το 1/3 ή τα μισά παιδιά, τότε να είμαστε βέβαιοι ότι και η αίθουσα θα 

γεμίζει.  

 κ. Αναστασιάδης Αντ.: Εγώ ήθελα να ρωτήσω τον κ. Μητλιάγκα, η λέξη 

«Βαλκανικό» είναι Ελληνική; Δεν είναι. Το επίσημο ελληνικό κράτος αποδέχεται τον όρο 

«Βαλκάνια»;  

 κ. Αγγελίδης Π.: Κύριε Πρόεδρε, αυτή την στιγμή δεν μπορούμε να πάρουμε 

αποφάσεις για το τι θα γίνει με την Βαλκανική Ορχήστρα. Καλά είναι, να γίνει ένας 

απολογισμός με το έργο της Βαλκανικής Συμφωνικής Ορχήστρας από μια επιτροπή, να 

εντοπιστούν τυχόν αδυναμίες και προβλήματα  και να γίνουν προτάσεις.  

 κ. ΔΗΜΑΡΧΟΣ:  Κατανοώ πλήρως την αγωνία των συναδέλφων, αλλά να πω σε 

όλους, κάθε αρχή και δύσκολη. Εδώ προσπαθούμε μετά από τα αποτελέσματα του 

Βαλκανικού Συνεδρίου που έγινε, πάρθηκε μια απόφαση για την δημιουργία  της 

Βαλκανικής Συμφωνικής Ορχήστρας Νέων, με έδρα την πόλη των Σερρών. Είναι μια 

επιλογή όλων των παριστάμενων, απ’ όλα τα Βαλκάνια και να θυμίσω ότι είναι σε 

αντιστοιχία της Ευρωπαϊκής Συμφωνικής Ορχήστρας Νέων, αλλά και αυτής  της 

Μεσογειακής Συμφωνικής Ορχήστρας Νέων. Και επαναλαμβάνω, κάθε αρχή και δύσκολη. 

Θα σας θυμίσω την γειτονική Δράμα. Βρισκόμαστε στον 18ο χρόνο  του Φεστιβάλ 

Κινηματογράφου μικρού μήκους. Αν σας πάω πίσω 19 χρόνια τότε που πρωτογεννήθηκε η 

ιδέα και άρχισε να λειτουργεί, σαφώς τότε οι συμμετοχές  ήτανε ελάχιστες. Εδώ βέβαια, να 

πω σε όσους παρακολούθησαν, από αυτούς που γνωρίζουν από μουσική, ήταν κάτι το 

καταπληκτικό, ήτανε μια παρουσία που γοήτευσε τους παριστάμενους, έτσι τουλάχιστον μου 

λέγανε. Εγώ μεταφέρω την γνώμη και τις κριτικές, όσων είχαν την τύχη να 

παρακολουθήσουν.  

Εκείνο που θέλω να πω, είναι ότι αποκτήσαμε την εμπειρία των δύο (2) αυτών  χρόνων, το 

1996 και το 1997 και  έχουμε δημιουργήσει την απαραίτητη βάση και υποδομή, διότι είχαμε 

την ευκαιρία να γνωριστούμε με την Διαβαλκανική μουσική επιτροπή, η οποία λειτουργεί 

μέσω των Υπουργείων Πολιτισμού όλων των κρατών της Βαλκανικής Χερσονήσου. Έχουμε 

διευθύνσεις και αποφασίσαμε αυτό ακριβώς που είπατε, ότι από εδώ και πέρα, να κλείσουμε 

ένα ραντεβού με όλες τις δυνάμεις, με άτομα δηλαδή  τους μουσικής, που διαπρέπουν στην 

μουσική και έχουν τις δημόσιες σχέσεις, για να δούμε πως θα προχωρήσουμε την υπόθεση 

της συμφωνικής ορχήστρας νέων, με έδρα τις Σέρρες, ένα θεσμό, τον οποίο θέλουμε να 

παγιωθεί και να προκόψει και να προοδεύσει. 

Αντιλαμβάνομαι, ότι έχει προοπτική  αυτή η ιστορία. Αποτέλεσμα είναι ότι απασχολήθηκαν 

με την Βαλκανική, συμφωνική ορχήστρα όλες οι ξένες εφημερίδες και ήταν σημαντική 

βέβαια και η συμβολή των τοπικών μας  μέσων ενημέρωσης. Βεβαίως, προσέλευση του 

κόσμου είναι κάτι άλλο. Δεν έγινε η πρέπουσα διαφήμιση, δεν έγινε γνωστό, αλλά ας μην 

απογοητευόμαστε. Θα δούμε πως θα το οργανώσουμε καλύτερα και  βάλαμε και έναν στόχο 

ότι μέσα στον Δεκέμβριο που οι νέοι δεν πάνε στο σχολείο και έχουν τις Χριστουγεννιάτικες  

διακοπές τους, να επαναλάβουμε μια συναυλία εντός του 1997 και τότε, πιστεύω ότι τα 

αποτελέσματα θα είναι πολύ καλύτερα, του χρόνου το καλοκαίρι θα είναι πολύ καλύτερα και 

νομίζω ότι θα φτάσουμε σε εκείνο το σημείο, που όλοι τους θα μιλούνε για την Βαλκανική 

Συμφωνική Ορχήστρα.  

 Βέβαια, και το Υπουργείο Νέας Γενιάς πρέπει να μας δει με καλό μάτι και να μας 

χρηματοδοτήσει, το Υπουργείο Πολιτισμού επίσης πρέπει να δώσει κάποια χρήματα. 

Ευχαριστώ.  
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κ. Μαυροφρύδης:  Η υπόθεση αυτή είναι σοβαρή για την πόλη και μην 

απογοητεύεστε από την πρώτη εμφάνιση.  

 

 

 - Αναβάλλεται. 

 

 

ΘΕΜΑ 19ο: Οικονομική επιχορήγηση φιλοπτώχου αδελφότητας Κυριών «Η ΕΜΕΛΕΙΑ».  

 

 

 - Εγκρίνεται. 

 

 

ΘΕΜΑ 20ο: Οικονομική επιχορήγηση Συλλόγου Γονέων και Φίλων Μαντολινάτας 

Μουσικής Σχολής Αφών Λάμπρου.  

 

 

 - Εγκρίνεται. 

 

 

ΘΕΜΑ 21ο: Έκδοση κανονιστικής απόφασης, που αφορά την ρύθμιση κυκλοφορίας στην 

πόλη των Σερρών. 

 

 

 - Εγκρίνεται. 

 

 

ΘΕΜΑ 22ο: Μετονομασία οδού.                                           

                               

 

 κ. Πρόεδρος:  Έχουμε μια αίτηση του κ. Φάκη Δημητρίου, που παρευρίσκεται 

απόψε εδώ. Στην περιοχή του Αγίου Γεωργίου, ονομάστηκε μια οδός Πελασγών και οι 

κάτοικοι της περιοχής και συγκεκριμένα ο κ. Φάκης, ζητάνε να ονομαστεί οδός Περδικάρη.  

 κ. Χατζηλίας Αλ.: Το Δ.Σ. παραπέμπει τα θέματα αυτά στην  αρμόδια επιτροπή.  

 κ. Πρόεδρος: Το Δ.Σ. πρέπει να εγκρίνει όμως πρώτα. 

 κ. Αγγελίδης Π.: Εγώ διαφωνώ με την μετονομασία. Ας μας κάνει πρόταση η 

Επιτροπή.  

 κ. Πρόεδρος: Παραπέμπεται το θέμα στην αρμόδια επιτροπή, η οποία θα κρίνει.  

 

 

ΘΕΜΑ 23ο: Αναθεώρηση εσόδων ισορροπίας ελεγχόμενης στάθμευσης περιόδου Ιούλιος  

1997 - Ιούνιος 1998 κατά ποσοστό 5,5%. 

 

 

 - Εγκρίνεται. 
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ΘΕΜΑ 24ο: Καταβολή αποζημίωσης  από τους Αφούς Κουλιούσκα στην 8η Σχολική 

Επιτροπή. 

  

 

 - Εγκρίνεται. 

 

 

ΘΕΜΑ 25ο: Γνωστοποίηση βούλησης του Δήμου για την εκμετάλλευση οικοπέδου.                                         

 

 

 κ. Πρόεδρος: Είναι δύο θέματα. Το ένα είναι ένα κομμάτι επάνω στο μνημείο στο 5ο 

χιλ. Ελαιώνος, 727 τ.μ.., που η Εκτιμητική Επιτροπή το εκτίμησε μετά από δημοπρασία με 1 

εκ. δρχ. το στρέμμα.  

Μειοψήφησε ο κ. Γεωργίου για το 2ο θέμα ο οποίος πρότεινε να αποφασίσει το Δ/κό 

Συμβούλιο για την συγκεκριμένη εκποίηση και στην συνέχεια να δοθεί εντολή στην 

εκτιμητική επιτροπή, να εκτιμήσει την αξία της δημοτικής έκτασης.  

 κ. Γεωργίου Γ.:  Άρα ψηφίζουμε τώρα αν  το Δ.Σ. δέχεται  την εκποίηση ή όχι. 

 κ. Πρόεδρος: Το Δ.Σ., το παρέπεμψε στην ΚΑΔΕ, η ΚΑΔΕ έκανε την πρότασή της 

στο Δ.Σ. και εγκρίνει να εκποιηθεί κατόπιν δημοπρασίας. Το δε προϊόν της δημοπρασίας  θα 

διατεθεί για διάνοιξη δρόμων. Αυτό έγινε στις  2-7-1997.  

 Το άλλο θέμα που έχουμε, είναι ένα οικόπεδο και συγκεκριμένα  ενός Δημοτικού 

υπαλλήλου, του οδηγού, ο οποίος έχει 500 μέτρα, μη άρτιο και οικοδομήσιμο. Αυτό το  

οικόπεδο είναι πάνω σε μια πλαγιά και την καταγγελία την έκανε ο ιδιοκτήτης του επάνω 

οικοπέδου, όμως έρχεται η Υπηρεσία και μας λέει ότι μετά από έλεγχο που έκανε, 

διαπιστώνεται ότι υπάρχουν ελαιόδενδρα πολύ παλιά, πριν από 30-40 χρόνια. 

Ο κ. Δημητριάδης Ηλίας του Βασιλείου, κάτοικος Σερρών, Δυτ. Θράκης, ζήτησε να του 

εκποιηθεί δημοτική έκταση  500 μ. στο 3ο χιλ. Σερρών-Χρυσοπηγής. Την δημοτική αυτή 

έκταση, έχει δενδροφυτεύσει με ελαιόδενδρα πριν πολλά έτη, όπως αναφέρει στην αίτησή 

του.  

 κ. Γκότσης Ηλ.:  Κάνω πρόταση για διοικητική αποβολή.  

 κ. Πρόεδρος: Σαν Πρόεδρος διαφωνώ ριζικά με όλους και κάνω μια πρόταση. 

Υπάρχει το οικόπεδο του κεντρικού πάρκου και δυστυχώς, γι’ αυτό δεν είμαστε εις θέση 

ούτε δάνειο να πάρουμε, ούτε τίποτα. Η γνώμη μου είναι να εκποιήσουμε οικόπεδα που δεν 

αξίζουνε και να αγοράσουμε εκεί.  

 

 

 - Εγκρίνεται η διοικητική αποβολή του κ. Δημητριάδη Ηλία, από δημοτική 

έκταση. 

 

 

ΘΕΜΑ 26ο: Εκποίηση αγροτικής οδού και δημοτικής έκτασης.  

     

 

 κ. Πρόεδρος:  Αυτή η υπόθεση είναι του κ. Ζαχαράκη, έχει δικηγόρο τον κ. 

Γεωργούλα, το Προεδρείο δεν παίρνει θέση, αν θέλετε όμως να σας διαβάσω την εισήγηση 

του κ. Παναγιωτόπουλου.  
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 Νομίζω, δεν είμαστε εις θέση να βγάλουμε απόφαση, όμως είμαι  υποχρεωμένος, να 

ενημερώσω το Σώμα και αυτό με την σειρά του να αποφασίσει.  

 κ. Γκότσης Ηλ.: Είχαμε πάρει παλαιότερα απόφαση γι’ αυτό το θέμα και δεν 

επικυρώθηκε, από την Περιφερειακή Διοίκηση, διότι είπε να ξεχωρίσουμε τα δύο θέματα. 

Πήραμε την απόφαση, δέχονται και οι δύο και ο  δρόμος δεν χάνεται, απλώς έρχονται  τώρα 

τα θέματα ξεχωριστά.  

 κ. Πρόεδρος:  Ο κ. Ζαχαράκης, ζητάει να του παραχωρηθεί η έκταση. Υπάρχει όμως 

η δασική υπηρεσία που λέει  ότι δεν μπορεί να παραχωρηθεί.  

 

 

 - Αναβάλλεται.  

 

  

 Μετά από το πέρας της συνεδρίασης, συντάχθηκαν τα πρακτικά αυτά και οι 

ακόλουθες αποφάσεις: 

 

 

789 / 1997 Έγκριση της μελέτης: «Προμήθεια εξοπλισμού βρεφονηπιακού σταθμού 

Αγίου Αντωνίου». 
 2434/27-10-1997 

  

790 / 1997 Έγκριση της προμήθειας ενός οχήματος μεταφοράς προσωπικού (18+1) 

θέσεων.                              
  3977/29-10-1997 

 

791 / 1997 Έγκριση της μελέτης του έργου: «Εργασίες στο Αλημπέκιοϊ», πρ/σμού 

4.130.000 δρχ.     

 

792 / 1997 Όμοια: «Συνέχιση εργασιών διαμόρφωσης γηπέδου Ξηροτόπου», πρ/σμού 

4.130.000 δρχ.       
  8592/23-12-1997 

 

793 / 1997 Όμοια: «Αποπεράτωση διαμορφώσεων πεζοδρομίων για την δημιουργία 

κόμβων».          
  

794 / 1997 Όμοια: «Σποραδικές εργασίες», πρ/σμού 2.000.000 δρχ.  

 

795 / 1997 Όμοια: «Συνέχιση εργασιών στο πάρκο της οδού Φλωρίνης», πρ/σμού 

4.130.000 δρχ.  
  

796 / 1997 Όμοια: «Κατασκευή παρκού οδού Φλωρίνης», πρ/σμού 4.130.000  
 

797 / 1997 Όμοια: «Κατασκευή πεζοδρομίων οδού Αν. Θράκης»., πρ/σμού 3.900.000 

δρχ.  
  3304/22-10-1997 
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798 / 1997 Αποδοχή χρηματοδότησης και έγκριση μελέτης: του έργου: «Επείγουσες 

επισκευές και συντηρήσεις στο Δημοτικό Γυμναστήριο Σερρών», πρ/σμού 

13.000.000 δρχ. 
  8207/30-12-1997 

 

799 / 1997 Έγκριση της μελέτης του έργου: «Κατασκευή ποτίστρας βόρεια του οικισμού 

Ξηροτόπου (Λαϊλιάς)», πρ/σμού 45.000.000 δρχ. 
  5473/19-11-1997 

 

800 / 1997 Όμοια: «Κατασκευή υπόβασης δρόμου στο Ν.Δ. Τμήμα Αγροκτήματος 

Σερρών», πρ/σμού 4.130.000 δρχ. 

 

801 / 1997 Όμοια : «Ασφαλτόστρωση δρόμου Ν.Δ. του αγροκτήματος Σερρών», πρ/σμού 

4.130.000 δρχ.    
 

802 / 1997 Όμοια του έργου: «Κατασκευή αρδευτικού δικτύου στο Ν.Δ. Τμήμα 

αγροκτήματος Σερρών», πρ/σμού 4.130.000 δρχ. 
 

803 / 1997 Όμοια του έργου: «Συνέχιση εργασιών αρδευτικού δικτύου στο Ν.Δ. τμήμα 

αγροκτήματος Σερρών», πρ/σμού 4.130.000 δρχ. 
 

804 / 1997 Όμοια του έργου: «Αποπεράτωση εργασιών Ν.Δ. του αγροκτήματος Σερρών», 

πρ/σμού 4.130.000 δρχ.    

 

805 / 1997 Έγκριση ανάθεσης εκπόνησης μελέτης: «Αποτύπωση  κινηματογράφου 

ΑΣΤΕΡΙΑ».                                  
4378/5-11-1997 

 

806 / 1997 Αποδοχή χρηματοδότησης για την εκτέλεση του έργου: «Πάρκινγκ μεγάλων 

οχημάτων Δήμου Σερρών».            
3206/23-10-1997 

 

807 / 1997 Έγκριση του 1ου Α.Π. του έργου: «Αποπεράτωση τσιμεντοστρώσεων στον 

Ξηρότοπο».                             
4397/5-11-1997 

 

808 / 1997 Όμοια του έργου: «Τσιμεντοστρώσεις δρόμων».                                   
4396/5-11-1997 

 

809 / 1997 Όμοια του έργου: «Τσιμεντόστρωση - κατασκευή τοιχίου στην οδό 

Καραϊσκάκη».                               
4395/5-11-1997 

 

810 / 1997 Έγκριση του Α.Π.:  «Αποπεράτωση ασφαλτόστρωσης δρόμους προς το 

Αμαξοστάσιο».           
4056/30-10-1997 
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811 / 1997 Όμοια του έργου: «Εργασίες στο Ν.Δ. Αρδευτικό Δίκτυο».                                   
8402/19-12-1997 

 

812 / 1997 Όμοια του έργου: «Επιχωμάτωση και διαμόρφωση γηπέδου Ξηροτόπου».                                 
6139/28-11-1997 

 

813 / 1997 Όμοια του έργου: «Ασφαλτόστρωση δρόμου προς Αγία Βαρβάρα».                                   
4058/30-10-1997 

 

814 / 1997 Όμοια του έργου: «Κατασκευή υπόβασης και ασφαλτόστρωση δρόμων».                                           
4057/30-10-1997 

 

815 / 1997 Έγκριση καταβολής δαπάνης στην ΔΕΗ στην οδό Αρκαδιουπόλεως.                                   
4064/30-10-1997 

 

816 / 1997 Όμοια στην οδό Ναυπάκτου.                                   
3664/31-10-1997 

 

817 / 1997 Όμοια στο εκκλησάκι της Αγίας Βαρβάρας.                                   
3647/30-10-1997 

 

818 / 1997 Έγκριση του 2ου Σ.Π. του έργου: «Ανάπλαση-αξιοποίηση χώρων».                                   
4059/5-11-1997 

 

819 / 1997 Αποδοχή και ψήφιση πίστωσης για την εκτέλεση του έργου: «Κατασκευή 

ξενώνα και αθλητικού Κέντρου στη Χρυσοπηγή». 
3124/16-10-1997 

 

820 / 1997 Έγκριση της μελέτης του έργου: «Αποπεράτωση τσιμεντοδρόμου - 

διαμόρφωση πρανών στο σκουπιδότοπο», πρ/σμού 4.130.000 δρχ.  
8608/29-12-1997 

 

821 / 1997 Όμοια: «Πλακοστρώσεις κοινοχρήστων χώρων», πρ/σμού 4.130.000 δρχ.                                  

 

822 / 1997 Όμοια : «Κατασκευή πεζοδρομίων στην περιοχή ΚΤΕΟ», πρ/σμού 4.130.000 

δρχ.                                 

 

823 / 1997 Όμοια: «Διαμόρφωση χώρου και κατασκευή τεχνικού στο ρέμα Αγίας 

Βαρβάρας», πρ/σμού 4.130 000 δρχ.        

 

824 / 1997 Όμοια: «Ολοκλήρωση εργασιών πάρκων της πόλης», πρ/σμού 4.130.000 δρχ.                                   
3219/22-10-1997 

 

825 / 1997 Όμοια: «Ανακατασκευή τμήματος οδού Αγίας Σοφίας και διαμορφώσεις 

πλατειών», πρ/σμού 4.130.000 δρχ.    
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826 / 1997 Έγκριση της μελέτης: «Προμήθεια ενός βραχίονα προσαρμογής κεφαλής 

χορτοκοπτικού καταστροφέα», πρ/σμού 8.260.000 δρχ.  

 

827 / 1997 Έγκριση της μελέτης: «Προμήθεια τζογόμετρου βαρέως τύπου».                                 
4162/31-10-1997 

 

828 / 1997 Όμοια ενός μηχανήματος διαγράμμισης χωρητικότητας 100 λίτρων.                  

                  

829 / 1997 Παραλαβή της μελέτης: «Διαμόρφωση πλατείας Fosses».                                   
3223/22-10-1997 

 

830 / 1997 Παραλαβή της μελέτης: «Οριστική μελέτη διαμόρφωσης στην οδό 

Φλωρίνης».                                   
3207/22-101-1997 

 

831 / 1997 Καταβολή αποζημίωσης λόγω συνταξιοδότησης στον κ. Σταμάτη Κων/νο.                                         
2068/1-10-1997 

 

832 / 1997 Ψήφιση πίστωσης 35.549.813 δρχ. προς καταβολή δόσης.                                  
4325/31-10-1997 

 

833 / 1997 Έγκριση δαπανών κίνησης εκτός έδρας Δημάρχου και Αντιδημάρχου.                                  
2664/14-10-1997 

 

834 / 1997 Έγκριση συμπληρωματικής προμήθειας  καθαριστικού, απολυμαντικού.                                  
3653/27-10-1997 

 

835 / 1997 Παράθεση δείπνου σε Ιταλικό Θίασο και γεύματος.                                   
2654/17-10-1997 

 

836 / 1997 Καταβολή δαπάνης κίνησης εκτός έδρας υπαλλήλων.                                   
2916/20-10-1997 

 

837 / 1997 Καταβολή δαπάνης εκτός έδρας κίνησης Αντιδημάρχου.                                   
2665/13-10-1997 

 

838 / 1997 Καταβολή διαφόρων δαπανών.                                   
5549/19-11-1997 

 

839 / 1997 Ψήφιση πίστωσης για την πληρωμή της προμήθειας HARDWARE και 

SOFTEWARE.                                          
2451/10-10-1997 

 

840 / 1997 Έγκριση διαφόρων προμηθειών.                                      
3745/9-10-1997 
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841 / 1997 Έγκριση διαφόρων προμηθειών για την κάλυψη  αναγκών των Υπηρεσιών 

του Δήμου.                              
3950/30-10-1997 

 

842 / 1997 Όμοια βενζίνης.                                   

 

843 / 1997 Έγκριση χορήγησης άδειας λειτουργίας καταστήματος πτηνοπωλείου, της κας 

Παυλάκη Βασιλικής.               
2674/17-10-1997 

 

844 / 1997 Όμοια της κα Αναγνωστοπούλου Κυριακούλας.                                   
2656/17-10-1997 

 

845 / 1997 Όμοια του κ. Μπιρτζίδη Γεωργίου.                                   
2246/6-10-1997 

 

846 / 1997 Όμοια της κας Καραπάση Κυριακής.                                   
2152/3-10-1997 

 

847 / 1997 Όμοια της κας Καλογιαννίδου Αικατερίνης.                                   
2066/1-10-1997 

 

848 / 1997 Όμοια του κ. Χαντά Νικολάου.                                               
2247/3-10-1997 

 

849 / 1997 Όμοια του κ. Παπείρα Γεωργίου.                                             
2675/30-10-1997 

 

850 / 1997 Όμοια του κ. Ιωαννίδη Κων/νου.                                             
2678/17-10-1997 

 

851 / 1997 Όμοια του κ. Στύλλα Αθανασίου.                                             
2676/20-10-1997 

 

852 / 1997 Όμοια της κας Δάρατζη Στεργιανής.                                        
2657/17-10-1997 

 

853 / 1997 Όμοια της κας Αποστολίδου  Ζωής.                                                       
2680/23-10-1997 

 

854 / 1997 Όμοια του κ. Παπείρα Γεωργίου.                                             
2655/29-10-1997 

 

855 / 1997 Όμοια του κ. Καρρά Κων/νου.                                                
2189/2-10-1997 
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856 / 1997 Όμοια της κας Μουρατίδου Ελένης.                                           
2658/15-10-1997 

 

857 / 1997 Όμοια της κας Μπιτανάκη Ελένης.                                            
2677/27-10-1997 

 

858 / 1997 Όμοια της κας Μαρκάδα Γιαννούλας.                                        
2679/17-10-1997 

 

859 / 1997 Όμοια του κ. Χατζηαγοράκη Αχιλλέα.                                         
2245/7-10-1997 

 

860 / 1997 Χορήγηση άδειας μουσικών οργάνων στο κατάστημα του Γιαννόπουλου 

Νικολάου.  
2244/3-10-1997 

 

861 / 1997 Όμοια στον κ. Παπαφιλίππου Αντώνιο.                                        
2673/20-10-1997 

 

862 / 1997 Έγκριση χορήγησης άδειας ίδρυσης και λειτουργίας καταστήματος 

εργαστηρίου  Μπουγάτσας, στον κ. Παπαδόπουλο Χαράλαμπο. 
55/97 απ. Επιτροπής αρ. 18 

 

863 / 1997 Ενημέρωση επί των αποφάσεων της Κ.Α.Δ.Ε.                                   

 

864 / 1997 Ενημέρωση επί των αποφάσεων της Δ.Ε.Π.Σ.                                   

 

865 / 1997 Ενημέρωση επί των αποφάσεων της Δ.Ε.  Κ.Ε.Κ.                               

 

866 / 1997 Ενημέρωση της αριθμ. 7/97 απόφασης του ΔΗ.ΠΕ.ΘΕ.                           

 

867 / 1997 Έγκριση της αριθμ. 1/97 απ. της Δ.Ε. Κ.Ε.Κ. (ισολογισμός 1996).            
3663/13-11-1997 

 

868 / 1997 Έγκριση του ισολογισμού της Δ.Ε. Παιδικών Σταθμών.                         
3744/13-11-1997 

 

869 / 1997 Ενημέρωση επί των αποφάσεων του ΔΗ.ΠΕ.ΘΕ.                                  

 

Πρ. 

16/1/ 1997 Αναβάλλεται η συζήτηση για τη σύσταση φορέα διαχείρισης 

Αυτοκινητοδρομίου Σερρών Α.Ε.  

 

870 / 1997 Έγκριση του καταστατικού της Ελληνικής Διαδημοτικής Εταιρείας 

Χρηματοδοτήσεων Ε.Δ.Ε.Χ. 
4063/19-11-1997 
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871 / 1997 Επιστροφή χρημάτων από πρόστιμα Στάθμευσης.                                
3211/23-10-1997 

 

872 / 1997 Επιστροφή χρημάτων από πρόστιμα Τ.Α.Π. στο κ. Σκαρλάτο Κων/νο.             
3210/23-10-1997 

 

873 / 1997 Επιστροφή χρημάτων για την ματαιωθείσα συναυλία του Ρουβά.                 
9080/5-1-1998 

 

874 / 1997 Συμμετοχή του Δήμου στην Διημερίδα «Ευρωπαϊκές Τεχνολογίες και 

Εξοπλισμός Φυσικού Αερίου». 
3956/27-10-1997 

 

875 / 1997 Έγκριση  συμμετοχής του Δήμου στις «Συναντήσεις Θεσσαλονίκης».          
3212/31-10-1997 

 

876 / 1997 Έγκριση συμμετοχής σε συνέδριο με θέμα: «Βιώσιμο Αστικό Περιβάλλον, 

Θεσμοί και Διαχείρισης». 
3952/30-10-1997 

 

877 / 1997 Έγκριση καταβολής ιδίας συμμετοχής του Δήμου στο Πανελλαδικό Δίκτυο 

Φορέων Τ.Α. για την υποστήριξη των Τσιγγάνων πολιτών». 
3649/11-11-1997 

 

878 / 1997 Έγκριση παραχώρησης χώρού για την σύσταση οικογενειακού τάφου.            
3215/20-10-1997 

 

879 / 1997 Όμοια στην κα Σοφίτση Ελένη.                                               
3209/23-10-1997 

 

880 / 1997 Όμοια στην κα Μίμηκη Φωτεινή.                                              
3222/22-10-1997 

 

881 / 1997 Όμοια στον κ. Αχτσή Αστέριο. 
3208/20-10-1997 

 

882 / 1997 Αποδοχή χρηματοδότησης και απόδοση στην 17η Σ.Ε.                          
3213/23-10-1997 

 

883 / 1997 Όμοια στην 49η Σ.Ε.                                                        
2915/16-10-1997 

 

884 / 1997 Όμοια στην 26η Σ.Ε.                                                        
2913/16-10-1997 

 

885 / 1997 Όμοια στην 23η Σ.Ε.                                                        
2914/16-10-1997 

26 



 

 

886 / 1997 Όμοια στην 17η Σ.Ε.                                                        
3217/23-10-1997 

 

887 / 1997 Όμοια στην 50η Σ.Ε.                                                        
3216/23-10-1997 

 

888 / 1997 Όμοια στην 48η Σ.Ε.                                                        
3221/23-10-1997 

 

Πρ. 

16/2/ 1997 Αναβάλλεται η συζήτηση του θέματος για την τροποποίηση των Δ.Σ. των 

Κρατικών παιδικών σταθμών. 

 

889 / 1997 Τροποποίηση Δ/κού Συμβουλίου του Ν.Π. «17η Σχολ. Επιτροπή».                
2663/15-10-1997 

 

890 / 1997 Όμοια της 12ης Σ.Ε.                                                        
2662/13-10-1997 

 

891 / 1997 Όμοια του Γ’ Κρατικού Παιδικού Σταθμού.                                    
3957/7-11-1997 

 

892 / 1997 Όμοια του Δ.Σ. της Δ.Ε.  Κ.Ε.Κ.                                            
3646/30-10-1997 

 

893 / 1997 Όμοια της Δ.Ε.  Παιδικών Σταθμών.                                          
3220/30-10-1997 

 

894 / 1997 Όμοια του Ν.Π. «19η Σ.Ε.».                                                 
2660/13-10-1997 

 

895 / 1997 Όμοια της 18ης Σ.Ε.                                                        
2659/13-10-1997 

 

896 / 1997 Όμοια της 26ης Σ.Ε.                                                        
2661/13-10-1997 

 

897 / 1997 Όμοια της 24ης Σ.Ε.                                                        
2667/13-10-1997 

 

898 / 1997 Όμοια της 49ης Σ.Ε.                                                        
2672/13-10-1997 

 

899 / 1997 Όμοια της 45ης Σ.Ε.                                                        
2671/13-10-1997 
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900 / 1997 Όμοια της 15ης Σ.Ε.                                                        
2669/13-10-1997 

 

901 / 1997 Όμοια της 1ης Σ.Ε.                                                        
2668/15-10-1997 

 

902 / 1997 Όμοια της 20ης Σ.Ε.                                                        
2670/13-10-1997 

 

903 / 1997 Έγκριση απασχόλησης σπουδαστή προς πραγματοποίηση πρακτικής άσκησης 

στον Δήμο Σερρών.  
3652/23-10-1997 

 

904 / 1997 Ανάθεση στη Δ.Ε. «Κέντρο Επαγγελματικής Εκπαίδευσης Σερρών».               
3030/29-10-1997 

 

905 / 1997 Ανάθεση στη Δ.Ε.Π.Κ.Α. των εργασιών συγκρότησης της Βαλκανικής 

Ορχήστρας Νέων. 

 

906 / 1997 Οικονομική επιχορήγηση Φιλοπτώχου Αλελφότητας Κυριών «Η 

ΕΜΜΕΛΕΙΑ».         

 

907 / 1997 Οικονομική επιχορήγηση συλλόγου Γονέων και Φίλων Μαντολινάτας 

Μουσικής Σχολής Αφών Λάμπρου.  

 

908 / 1997 Έκδοση κανονιστικής απόφασης που αφορά στη ρύθμιση κυκλοφορίας στην 

πόλη των Σερρών. 
3648/18-11-1997 

 

909 / 1997 Παραπέμπεται το θέμα για την μετονομασία οδού στην αρμόδια επιτροπή του 

Δήμου. 
3218/5-11-1997 

 

910 / 1997 Αναθεώρηση εσόδων ισορροπίας ελεγχόμενης στάθμευσης περιόδου Ιουλίου 

1997 - Ιουνίου 1998 κατά ποσοστό 5,5%.  
3651/29-10-1997 

 

911 / 1997 Αποδοχή αποζημίωσης λόγω ρυμοτομίας από τους Αφούς Κουλιούσκα για 

λογαριασμό της 8ης Σ.Ε. του 5ου Γυμνασίου. 
3385/21-11-1997 

 

912 / 1997 Διοικητική αποβολή του κ. Δημητριάδη Ηλία από Δημοτική Έκταση.                

 

913 / 1997 Εκποίηση μετά από δημοπρασία δημοτικού οικοπέδου που βρίσκεται στη 

θέση «Ηρώων».  
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Πρ. 

16/3/ 1997 Αναβάλλεται η συζήτηση του θέματος για την ιδιοκτησία του κ. Ζαχαράκη 

Γεωργίου. 

 

 

914 / 1997 Συμμετοχή του Δήμου στο μετοχικό κεφάλαιο της ΑΝΕΣΕΡ.                      

 

 

915 / 1997 Συμμετοχή του Δήμου στην 5η Συνδιοργάνωση αδελφοποιημένων πόλεων 

Μεσογείου. 
5548/20-11-1997 

 

916/ 1997 Καταβολή εισφορών στο Ι.Κ.Α. υπέρ του κ. Νικόλαου Μιχαλάκη.                
9666/23-10-1997 

 

 

917 / 1997 Έγκριση έκδοσης άδειας ίδρυσης καταστήματος  Ταβέρνας, στην κα 

Φωτεινής Πουρναζή. 

 

 

918 / 1997 Έγκριση της μελέτης: «Προμήθεια εξοπλισμού παιδικού σταθμού Αγίου 

Αντωνίου», πρ/σμού 4.000.000 δρχ. 
3654/27-10-1997 

 

 
 

 

 

 

  Ο  ΠΡΟΕΔΡΟΣ  ΤΟΥ  Δ.Σ.                          

 

 

 

 

 

 

ΝΥΚΤΟΠΑΤΗΣ  ΑΝΤΩΝΙΟΣ                     
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Τ Α     Μ Ε Λ Η 

 

 

Κασάπης Φίλιππος 

 

 Αγγελίδης Πέτρος 

 

 Αγοραστός Βασίλειος 

 

 Αναστασιάδης Αντώνιος 

 

 Βαβαλέκας Ιωάννης  

 

Γεωργούλας Γεώργιος  

 

Γκότσης Ηλίας  

 

Ζαπάρα Μαίρη  

 

Καδής Νικόλαος  

 

Κατιρτζόγλου Νικόλαος  

 

Κουμπαρούδης Ιωάννης  

 

Μητλιάγκας Ζήσης  

 

Μπάρκας Αθανάσιος  

 

Περδίκης Ζήσης  

 

Πισώκας Βασίλειος  

 

Σαντοριναίος Ευάγγελος  

 

Σαουλίδης Στυλιανός  

 

Σπυρόπουλος Γεώργιος  

 

Σωτηριάδης Δημήτριος  

 

Χαλκιόπουλος Λεωνίδας 

 

 Χατζηλίας Αλέξανδρος 

      

 


